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Z A P I S N I K 
 
 
sa 15. sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške održane 2. travnja 2019. u Gradskoj vijećnici, 
Trg kralja Tomislava 1., Nova Gradiška. 
 

Sjednicu je sazvala Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća. 
 

Sjednica je započela s radom u 10,05 sati. 
 

Po završenom prozivanju Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., predsjednica Vijeća utvrdila je da je 
od ukupno 17 izabranih članica i članova Gradskog vijeća sjednici nazočno 15. 

Nazočni: Igor Babić, dipl.ing.građ., Tomislav Bećirević, Željko Bešlić, dipl.ing.šum., Željko 
Bigović, ing., Vesna Đapić, Zoran Gazibarić, Vlatko Greiner, Franjo Kikić, spec.admin.publ., Jelena 
Kovre, mag.educ.art., mr. Ljiljana Lukačević, spec.kl.psih., Ljiljana Ptačnik, prof., Marijan Radić, 
Ljepša Rakas-Vujčić, dr.med., Matej Zboril i Marijana Škara Ivković, univ.spec.oec. 

Ivan Adžić, prof. stigao je na sjednicu nakon izvršene prozivke. 

Izostanak je ispričao Antun Škvorčević. 

Ostali nazočni: Vinko Grgić, dipl.ing.arh., gradonačelnik, Ivana Trupina, mag.oec., 
zamjenica gradonačelnika, Borislav Vidošić, zamjenik gradonačelnika, Josip Grgić, dipl.ing., 
direktor Regionalnog centra za gospodarenje otpadom „Šagulje“, Marijan Furić, dipl.ing., direktor 
tvrtke „Odlagalište“ d.o.o. Nova Gradiška, Zlatko Zebić, dipl.iur., v.d. tajnika Ureda grada, Ljiljana 
Ranisavljević, dipl.oec., v.d. pročelnice Upravnog odjela za financije, Goran Tomljanović, dipl.iur. 
v.d. pročelnika Upravnog odjela za komunalne poslove, Stjepan Posavčević,ing. voditelj Pododsjeka 
za gradnju i održavanje komunalnih građevina, Mihaela Đeraj, spec.admin.publ., voditeljica Odsjeka 
za društvene djelatnosti kao i predstavnici sredstava javnog informiranja. 

Zapisnik je vodila Nela Bednarik, stručna suradnica u Uredu Grada. 

Predsjednica Gradskog vijeća, nakon što je pozdravila nazočne i utvrdila da je sjednici 
nazočan dovoljan broj članova Gradskog vijeća za pravovaljano odlučivanje upitala je članove Vijeća 
da li imaju primjedbi na Zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća održane 7. ožujka 2019. godine. 

LJILJANA LUKAČEVIĆ, ukazala je na pogrešku na 23. stranici Zapisnika gdje je potreban 
ispravak na način da Vlatko Greiner nije član Kluba vijećnika HDZ-a već SDP-a i Hrvatskih laburista. 

 
Budući da drugih primjedbi na Zapisnik nije bilo, Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške 

temeljem članka 116. stavak 3. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške («Novogradiški 
glasnik», broj 1/18), jednoglasno je usvojilo Zapisnik sa 14. sjednice Gradskog vijeća održane 
7.ožujka 2019. uz navedeni ispravak. 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ, predsjednica Gradskog vijeća, upitala je članove Vijeća da li 

imaju prijedloga za promjenu Dnevnog reda 15. sjednice Gradskog vijeća, a kojeg su primili u Pozivu 
za sjednicu. 

Budući da prijedloga za dopunu ili promjenu Dnevnog reda nije bilo, Predsjednica Gradskog 
vijeća stavila je prijedlog Dnevnog reda na glasovanje. 
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Gradsko vijeće glasujući 15 „ za, nitko „protiv“ temeljem članka 87. stavak 3. Poslovnika 
Gradskog vijeća Grada Nova Gradiška («Novogradiški glasnik», broj 1/18), utvrdilo je 

 
D N E V N I     R E D 

 
1. Aktualni sat, 
2. Prijedlog I izmjena i dopuna Proračuna Grada Nove Gradiške za 2019., 
3. Prijedlozi I izmjena i dopuna Programa Grada Nove Gradiške za 2019.: 

a) gradnje komunalne infrastrukture na području Grada Nove Gradiške, 
b) osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja, 
c) poticanja razvoja turizma, 
d) razvoja civilnog društva, 
e) javnih potreba u području socijalne skrbi, 
f) predškolskog odgoja i obrazovanja, 
g) promicanja kulture, 
h) organiziranja i provođenje zaštite i spašavanja, 
i) utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i naknade za promjenu 

namjene poljoprivrednog zemljišta, 
4. Prijedlog odluke o davanju suglasnosti za prihvaćanje Indikativne ponude i Ugovora 

o okvirnom kreditu po transakcijskom računu, 
5. Prijedlog odluke o izmjeni Odluke o sufinanciranju kupoprodaje građevinskog 

zemljišta u vlasništvu Grada Nove Gradiške mladoj obitelji radi izgradnje vlastite 
stambene zgrade na području grada Nove Gradiške, 

6. Izvješće o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za 2018., 
7. Informacija o realizaciji izgradnje Regionalnog centra za gospodarenje otpadom 

„Šagulje“. 
 

Točka 1. AKTUALNI SAT 

ŽELJKO BEŠLIĆ, nakon što je pozdravio nazočne kao i sve slušatelje koji prate sjednicu 
putem medija: „Hajdemo od početka pa u glavu. Proračun Grada Nove Gradiške od dana 2. 4. 2019. 
godine će uz blagoslov SDP-ovih vijećnika težiti 116 milijuna kuna. Dakle, biti će uvećan za 14,5 
milijuna kuna i to samo nakon tri mjeseca što je izglasan. Umjesto da se realizira u stavci za 
nerazvrstane ceste koja je iznosila 8.140.000,00 kuna on se smanjuje na 2,9 milijuna kuna, umanjuje 
se dakle za 5,2 milijuna kuna. Izbacuje se Mala i Trenkova s po 2 milijuna kuna i Domčeva ulica sa 
1,7 milijuna kuna što je 1,5 % Proračuna. Sad se pitam da li Vi uopće vjerujete, ako je problematično 
1,5 %, u taj Proračun? 

Istovremeno, Gradonačelnik planira izgradnju nove gradske vijećnice za 4 milijuna kuna od 
čega će namaknuti 2,8 milijuna kuna prodajom nekretnina u vlasništvu Grada. Bez imalo grižnje 
savjesti raspisuje natječaj za rekonstrukciju Ulice braće Radić do svoje kuće koja s javnom rasvjetom 
stoji 2,4 milijun kuna i potpisuje ugovor s jednom domaćom, gradiščanskom tvrtkom i ovim 
Rebalansom taj posao ozakonjuje. Dragi prijatelji, stanje u Domčevoj ulici je zaista nepodnošljivo. 
Tamo je nasipano s nekakvim kamenom i takva se prašina stvara koja sve prekriva, uz njihove nevolje 
sve koje imaju, blizinu Sladare, onaj potok koji im ide kroz pola ulice i tako dalje i tako dalje. 
Predstavnici ove ulice su bili s Gradonačelnikom na sastanku, dogovarali su nešto ali od toga ništa i 
on im je hladnokrvno obećao da će započeti radove do kraja ove godine. Ja garantiram da to neće biti 
još dvije godine jer su tada izbori i trebati će glasovi. Da li gradska sirotinja i Romi osuđeni da čekaju 
još dvije godine dok se ne potuše od prašine, dok za projektnu dokumentaciju za javne površine i 
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nerazvrstane ceste izdvajamo 915.000,00 kuna, dakle više od polovine investicija za adaptaciju 
Domčeve ulice. I sad na kraju, drugo pitanje neću postavljati jer ovo je dovoljno teško, molio bih Vas 
da se provezete do kraja Domčeve ulice i vratite se nazad, pogledate svoj automobil i onda glasajte 
po svojoj savjesti.“ 

 
VINKO GRGIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne, sugrađanke i sugrađane koji prate 

sjednicu putem radio valova: „Ako ja sad počnem odgovarati na sve ova pitanja, onda smo trebali 
spojiti točku Dnevnog reda broj 1 i broj 2. Sva ova pitanja će Vam biti odgovorena na drugoj točki 
Dnevnog reda. Zašto? Tako ste mi i prošli put, ne razumijem. Ako imamo točku Dnevnog reda u 
kojoj možemo pričati, razgovarati neograničeno, za razliku od ove gdje možemo samo sat vremena. 
Zašto onda postavljate pitanje u Aktualnom satu? Kada bude došao Rebalans, a to je sljedeća točka 
Dnevnog reda svaku pojedinačnu aktivnost ću vam reći. Toliko.“ 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 

ŽELJKO BEŠLIĆ: „Odgovorom nisam zadovoljan upravo zbog toga jer naši mediji, a 
građani ovoga grada prate uglavnom Aktualni sat, poslije, točke koje dolaze se ne prate i budu 
obrađene putem portala i tako dalje i tako dalje. Rijetko tko uzme i pregleda sjednicu u cijelosti. 
Mislim da bi trebali dati odgovor na ovo pitanje.“ 

VINKO GRGIĆ: „Ako će se Predsjednica Gradskog vijeća držati sata, ja ću odgovoriti sada, 
a onda će mi trebati jedno pola sata, najmanje, ljudi moji. Mislim, hajdemo vidjeti, zato smo i stavili 
tu točku Dnevnog reda. Kada je ne bude onda ću Vam odgovarati na sve, a vjerujte da se ne bojim da 
za svaku točku imam i za svaki program imam odgovor i to dobar odgovor s rješenjem naravno. Evo 
i kolega Babić, s PZC-om je dogovoreno, s predstavnikom Domčeve ulice da će se ići u sanaciju 
postojećeg dijela, a isto tako dva puta su predstavnici te iste ulice bili kod mene u delegaciji prošli 
tjedan i dogovorili smo rješenje tog problema i što sad ja da opet Vama govorim i kako govorim, Vi 
opet ćete to krivo shvatiti, protumačiti, imati ćete svoju viziju, širiti ćete dalje po svom susjedstvu da 
to neće nikada biti, a biti će. A, ja Vas pitam, zašto vi niste tu Domčevu napravili? Zašto vi niste 
Purgarićevu, zašto vi niste svetog Roka, svetog Vida, zašto? Niste napravili ni projektnu 
dokumentaciju, a mi imamo čak građevinsku dozvolu, imamo čak izvlaštenje svih onih parcela koje 
su bile unutar koridora ceste. Pa što više, izvlastili smo i HŽ koji je bio nemoguć, onda smo još kupili 
kuću da taj ulaz bude kako spada i sada organiziramo sredstva za to i organizirali smo, vjerujte mi, ta 
sredstva negdje do 1. 2. su bila spremna za to, međutim uletjelo nam je četiri ili pet velikih projekata 
gdje bi za isti taj ulog koji smo stavili u Domčevoj dobili pet puta više sredstava iz EU fondova. E 
sad, mi imamo Proračun kakav imamo, možemo uložiti jednu kunu i dobiti jednu kunu, a s druge 
strane nam se nudi da uložimo jednu kunu da dobijemo pet kuna. Što tek da ja odlučim ovu prvu 
varijantu kako bi me tek onda prozivali, da ne razumijem politiku, da ne razumijem gospodarstvo. 
Ljudi moji, prioriteti se mijenjaju trenutno. Ja sam bio sretan i presretan s mojom pročelnicom za 
financije da smo već 15. 1. imali osigurana sredstva gotovo za sve projekte u ovoj godini, međutim 
onda smo dobili četiri projekta nenadano. Nadali smo se da će to biti u nekom periodu tijekom godine 
ali da su svi bili u zadnjih mjesec i pol dana, to je bilo nemoguće i veliko zadovoljstvo nama, moje 
osobno, da ćemo s tri milijuna kuna stvoriti petnaest milijuna kuna. To je jedini način na koji ja mogu 
razmišljati da to bude tako, da uložim jednu kunu a dobijem od nekoga pet, a ne uložim jednu i vrati 
mi se jedna ili mi se ne vrati na kraju krajeva. To je jedini razuman odgovor. To je moja politika. To 
je politika mojeg tima, moje uprave. Kada Vi budete bili na čelu ovoga grada, onda Vi donosite 
odluke kakve budete htjeli, a ljudi će suditi po tome.“ 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ ponovo je upitala vijećnika je li zadovoljan odgovorom? 

ŽELJKO BEŠLIĆ: „ Ne nisam zadovoljan, nećemo dalje raspravljati.“ 
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FRANJO KIKIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Idemo na malo vedrije teme. Ovaj 
mjesec, po mome saznanju trebala bi se održati sjednica Vlade Republike Hrvatske u Novoj Gradiški 
što je svakako velika čast za Novu Gradišku, pa postavljam pitanja Gradonačelniku, da li imate 
saznanja da bi na toj sjednici trebalo biti točaka, projekata ili eventualno potpisanih ugovora vezanih 
za grad Novu Gradišku i okolicu?“ 

VINKO GRGIĆ: „Zahvaljujem kolega Kikiću. Prije svega velika čast, strašno velika čast i 
veliko zadovoljstvo za naš grad i u političkom, a vjerojatno će biti i u gospodarskom smislu da 
kompletno Vlada Republike Hrvatske sa svim ministrima i Premijerom na čelu dođe u jedan grad 
poput našega. Još je više značenje je takvo jer mi smo, hajdemo reći, opozicija toj stranci, vladajućoj 
stranci. Znači, to jest prije svega podrška i na nacionalnom nivou, jedan drugi oblik komunikacije. 
To su hrvatske stranke, kako SDP, tako i HDZ i to je velika stvar za nas. Ja sam očekivao da će to 
biti puno manje ljudi, da će to biti onako jedan radni stol, međutim predstavnici Vlade koji su bili 
Ministarstva regionalnog razvoja su došli sa popisom od 150 ljudi koji dolaze. To je doslovno jedan 
„cirkus“ koji treba negdje smjestiti, dočekati, odraditi sastanke jer oni će biti praktički cijeli dan. 
Naravno, kada takve stvari dođu u određeni grad onda taj grad ima određene i benefite. Ono što ćemo 
sigurno dobiti, odnosno već imamo ovdje, ja ću vam pokazati, na prošloj sjednici Vlade Republike 
Hrvatske, mislim da je 28. ili 29., naša Industrijska zona je dobila još 45 hektara. Znači 450.000 
kvadrata. Riječ je o parceli sa sjeverne strane postojeće ceste, postojeće trase, znači za koju praktički 
nećemo imati nikakvih troškova u vezi s infrastrukturom jer je infrastruktura u cesti. Kako na južni 
dio prema autocesti tako i prema sjeveru. To je velika stvar i veliki izazov, naravno za novog direktora 
Industrijskog parka da prezentira kvalitetu toga položaja i da uspijemo nešto u tom gospodarstvu 
napraviti kao što puno radimo na projektu grada. Vjerujem da će biti to, a isto tako vjerujem da ćemo 
potpisati jedan od ugovora vrijedan blizu sedam milijuna kuna, a  zove se Poduzetnička infrastruktura. 
Naime, Poduzetnička infrastruktura je izgradnja kompletne infrastrukture u Industrijskoj zoni. Znači, 
sve ceste koje su bile neasfaltirane, svi prolazi koji su bili bez vodovoda i kanalizacije biti će 
napravljeni u vrijednosti sedam milijuna kuna. Nažalost, Ministarstvo nam nije moglo dati svih tih 
sedam, dalo nam je pet i pol ili dati će nam pet i pol, mi jedan i pol moramo osigurati. Tu je stradala 
„Domčeva“,  stradala je za određeno vrijeme, do kraja ove godine najkasnije, ali ako budemo 
realizirali još nekakve projekte ubaciti ćemo je prioritetno. Mi ne možemo izvlačiti novac tek tako 
kako nam se čini, bez obzira na odličnu, na jako dobru financijsku situaciju u Gradu Novoj Gradiški. 
Evo, danas zbog slične točke izvadili smo i bon 2 da vidite otprilike kako stojimo i financijski i 
trenutno i u zadnjih 180 dana, odnosno na godišnjoj razini. Bez obzira na tu dobru situaciju ne 
možemo se kalkulirati, ne možemo se igrati već moramo ono što imamo iz toga trošiti u maniri dobrog 
gospodarstvenika, u maniri dobrog poduzetnika. Dobar poduzetnik je onaj koji zna koliko može 
potrošiti. Ja bih bio najsretniji sada da potrošimo odmah novce sve, pa što ćemo onda? Ne možemo 
ništa. Tako da izrazito sam zadovoljan, izrazito sam sretan zbog dolaska Vlade Republike Hrvatske i 
premijera Plenkovića u naš grad. Najava dolaska je 16. ili 17. travanj.“ 

LJILJANA PTAČNIK, nakon što je pozdravila nazočne i slušateljice i slušatelje koji prate 
prijenos sjednice: „Ja ću se prvo osvrnuti na dvije ili na tri replike. Prvo na, kao repliku ću reći, 
Gradonačelnik nas je upozorio da moramo paziti na vrijeme. Ja se, Predsjednice, nadam da Vi imate 
jako dobar sat jer u Novoj Gradiški u Gradskoj vijećnici ponekad se čini kao da je vrijeme stalo. U 
Gradskoj vijećnici sat ne radi, u središtu grada, dakle isto tako ne radi onaj stari sat. Žao mi je isto 
tako što je Gradonačelnik sto pedeset ljudi Vlade Republike Hrvatske, na čelu s premijerom Andreom 
Plenkovićem, dakle Vladom Hrvatske demokratske zajednice i koalicijskih partnera nazvao jednim 
velikim cirkusom, ako ništa drugo Vlada Republike Hrvatske, koja vlada, Hrvatske demokratske 
zajednice, barem dolazi u Novu Gradišku. Za vrijeme kada je na vlasti u Novoj Gradiški bila Hrvatska 
demokratska zajednica, Milanović nije bio ni blizu i Milanovićeva Vlada i SDP ni blizu Novoj 
Gradiški. 



5 

 

 

Dva pitanja imam, postavljam Gradonačelniku. Prvo me zanima što je sa projektom „Grad za 
mlade“? Taj Projekt se provodio, međutim završne konferencije i rezultata o tome Projektu nema. 
Dakle, zanima me što je napravljeno, kome je taj Projekt namijenjen i koje su izravne koristi od toga 
Projekta za mlade ljude u Novoj Gradiški, tim više što su srednjoškolci svih triju gradskih srednjih 
škola sudjelovali u tome Projektu. 

Druga stvar, drugo pitanje koje postavljam, postavljam ga i unatrag tri ili četiri Gradska vijeća 
na kojima sam ja bila, a da ne bi zvučalo nepotistički ili elitistički da pitam samo za svoju ulicu ja 
prije nego što postavim pitanje upućujem poziv svim građankama i građanima Nove Gradiške da mi 
dojave sve probleme, meni kao gradskoj vijećnici, u ulicama u kojima ima problema s javnom 
rasvjetom. Ja sada konkretno mogu postaviti pitanje; što je s javnom rasvjetom u Frankopanskoj ulici 
u kojoj dvije do tri sijalice, rasvjetna tijela gotovo dvije godine ne rade. Taj dio Frankopanske ulice, 
ljudi, kada je mrak, tapkaju, pipaju po mraku, ne mogu otključati vrata i tako dalje. Koliko košta 
zamjena jednoga rasvjetnoga tijela i trebamo li mi se, stanovnici Frankopanske ulice sami organizirati 
da bismo osigurali da imamo rasvjetu. Grad nam lijepo svijetli, središte grada, ali sam grad Nova 
Gradiška nije središte grada nego se kvaliteta života građana grada Nove Gradiške mora jednako 
osjetiti u svim ulicama. Frankopanska je konstantno u mraku. Ja lijepo molim sve građanke i građane 
da meni osobno kao gradskoj vijećnici, upućujem poziv, dostave svaki problem sa svakim rasvjetnim 
tijelom, bilo na moj e-mail, bilo na moj mobitel, gdje god postoji problem i kada će ti problemi sa 
javnom rasvjetom biti riješeni.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Poštovana kolegice, ja kao dijete kada sam dolazio u grad u centar ili na 

stadion tamo gdje je povremeno, svakih nekoliko godina bio cirkus, onda sam bio presretan jer sam 
jedva čekao da idem u taj cirkus da vidim ono što se može vidjeti tamo i cirkus doživljavam u nekoj 
pozitivnoj formi. Onda odlazim, malo stariji kao ljubitelj sporta, odlazim gledati Formulu 1, pa 
doživljavam taj „cirkus“ Formula 1. Znači, ne govori se o cirkusu, već se govori o tome da su to 
najbolji vozači na svijetu, da su to najbolji automobili na svijetu, a cijela podrška tome je jedan 
„cirkus“ od nekoliko stotina ili od nekoliko tisuća ljudi. Znači, govorim o tome. Vi će te imati Vladu 
od dvadesetak, dvadeset i dva člana, imati će te Premijera, ali imati će te kompletan „cirkus“ od 
suporta. Ja ne vidim iz u kojem trenutku ste Vi našli nešto negativno u mom izričaju, da to ponižavam 
ili da vrijeđam nekoga. Meni je, još jednom i sto puta ću reći, da mi je čast da bilo koja Vlada 
Republike Hrvatske, a pogotovo ova, koja je meni suprotna opcija, a koja dolazi u moj odnosno u naš 
grad. To je velika stvar i vjerujem da ću jednog dana kada se maknem odavde iz tog miljea biti jako 
sretan i ponosan na taj dan što je Vlada Republike Hrvatske, HDZ-ova Vlada došla u Novu Gradišku. 
Sada da budem bezobrazan pa da kažem zašto nije došla u vaš grad, odnosno naš grad kada je bila 
vaša Vlada, kada ste vi bili upravljali gradom. Znači neću, nema razloga da pričam o tome, to je 
velika, velika čast da se ne bi sada slučajno, ponukano Vašom interpretacijom, evo Gradonačelnik 
viče o „cirkusu“, smije se okolo. Nemojte mi tako pričati jer to ne zaslužujem, pogotovo Vi ne 
zaslužujete jer Vaše se riječi itekako dobro iščitavaju jer ste na tom radnom mjestu na kojem jeste i 
morate biti ozbiljni i morate biti jedan autoritet, pogotovo riječima, a Vi ste ta osoba koja nas cijelo 
vrijeme ispravlja zarezima ili nekim drugim stvarima i na tome Vam se zahvaljujem na kraju krajeva. 

Što se tiče rasvjete, ona se pokrenula i vjerujem da će kroz određeno vrijeme biti gotova. Ono 
što me čini zadovoljnim čovjekom, svaki dan dobivamo 2.500,00 kuna ili 2.400,00 kuna u 
penalizaciji. Kada će točno biti ta ulica na redu, tražiti ću pismeni odgovor izvođača pa čim mi dostavi 
ja ću poslati Vama. Čudno mi je da sada Vi dižete narod iz neke ulice zato što tri rasvjetna tijela nisu 
radila. Neki dan sam prošao, mislim da je to subota bila, pokraj parka u trenutku kada smo svi ugasili 
svjetla javne rasvjete, pa sam se sjetio tog parka kako je izgledao prije tri godine, ljudi moji, mrak, 
mrak. Vrlo lako zaboravljamo. Te žarulje niste vi nažalost, već smo mi promijenili i puno drugih 
stvari smo mi promijenili na bolje, međutim, to se zaboravlja. Ja razumijem Vas da morate nešto reći, 
da morate biti kritika, ali isto Vam postavljam pitanje, za dva ili tri mjeseca što ćete me Vi pitati kada 
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se kompletno led-rasvjeta završi? Hoćemo li se opet vratiti na gramatičke ispravke? Recite. Dobiti 
ćete pismenim putem naš odgovor za javnu rasvjetu.“ 

 
IVANA TRUPINA, nakon što je pozdravila nazočne, a posebice slušatelje: „Ja ću Vam dati 

odgovor za ovaj projekt „Grad za mlade – mladi za grad“. Radilo se o nizu radionica, edukacija, 
sastanaka sa srednjim školama. Gimnazija Nova Gradiška sudjelovala je aktivno. Tu smo se sastali u 
velikoj gradskoj vijećnici i maloj, gore u gradskoj upravi. Rezultat svega toga bio je izrada Akcijskog 
plana prema kojem ćemo mi postupati u danjem odnosu prema mladima, u daljnjim infrastrukturnim 
radovima koji se tiču povećanja kvalitete života mladih u našem gradu. Projekt je završen, otprilike 
malo manje od 60.000,00 kuna smo utrošili na njega, to jest sredstva smo dobili od Ministarstva za 
demografiju, obitelj, mlade i socijalnu politiku i ono što ćemo sada napraviti je prvo tu vidljivost što 
smo možda, ovoga falili, znači da ćemo staviti taj Akcijski plan „Grad za mlade – mladi za grad“, na 
web stranice našeg grada, a ako ne posjećujete stranice možemo poslati na vaše mail-ove, da vas 
obavijestimo što je s time. Znači, to je neka mala strategija, strateški dokument kojim ćemo mi 
poboljšati kvalitetu života mladih u našem gradu kroz ono što su oni iskazali interes i ocijenili potrebu 
za time.“ 

JELENA KOVRE, nakon što je pozdravila nazočne i slušatelje: „Imala sam pitanje za 
Gradonačelnika, ali me pretekao. Htjela sam pitati o Industrijskoj zoni, o proširenju, ali pošto je 
odgovoreno, imam pitanje za Zamjenicu gradonačelnika. Zadnjih dana je vidljivo na društvenim 
mrežama da nam slijedi jedan zanimljiv gospodarski događaj, pa bih molila da malo pobliže objasnite 
o tome da znamo što i kako.“ 

IVANA TRUPINA: „Hvala kolegice Jelena. Evo, imali ste priliku vidjeti možda na ovim 
društvenim mrežama na kojima se oglašavamo privatno i službeno; 9. 4., utorak, u velikoj gradskoj 
vijećnici organizira se drugi Gospodarski forum Nova Gradiška gdje ćemo na temu o mogućnostima 
financiranja, poticanja i razvoja mikro, malog i srednjeg poduzetništva razgovarati o brojnim temama. 
Imamo skoro deset predavača od lokalne do nacionalne razine koji će predstaviti programe kojima 
ćemo poboljšati razvoj i povećati razvoj svog gospodarstva. Tu se radi o programima Grada, radi se 
o programima Tehnološkog inkubatora, to jest o onome što će nuditi, radi se o programima Brodsko-
posavske županije. Svoje programe, implementaciju i sinergiju u predstavljanju mjera, ovih lokalnih 
i regionalnih predstaviti će nam i Udruženje obrtnika Nova Gradiška. Također imamo mjere 
Programa ruralnog razvoja kroz lokalno-razvojnu strategiju LAG-a Zapadna Slavonija, nakon čega 
slijedi za one koji će to tek postati Mjere aktivne politike zapošljavanja Hrvatskog zavoda za 
zapošljavanje i imamo mogućnosti financiranja malih i srednjih poduzetnika od strane HABOR-a, 
Hrvatske banke za obnovu i razvitak, te iz HAMAG-BICRA govoriti će nam o prijavi i provedbi 
projekata i na kraju imamo predavanje o aktualnostima i natječajima od Ministarstva gospodarstva, 
poduzetništva i obrta. Eto, to je taj jedan gospodarski dan u našem gradu, družiti ćemo se, umrežavati 
ćemo se. Tu će biti skoro sto ljudi i poduzetnika i onih koji će to tek postati, a više o svemu biti će na 
press-konferenciji i ovim putem pozivam sve zainteresirane da nam se pridruže. To je znači 9. 4. 
Dana 29.04. imamo isto jedan događaj u našem gradu. Radi se o regionalnim danima EU fondova u 
organizaciji Ministarstva regionalnog razvoja i fondova Europske unije kada ćemo podržati niz panel 
diskusija, radionica i prezentacija, isto tako i na temu EU natječaja, znači onih aktualnosti koje su, 
natječaja koji su trenutno otvoreni. Isto ćemo imati goste iz ministarstava, znači ono od lokalne razine,  
regionalnih razvojnih agencija, naše Razvojne agencije do Ministarstva regionalnog razvoja i fondova 
Europske unije. Znači, to su ta neka, evo sada možemo zaokružiti, tri eventa u našem gradu kada će 
nam dolaziti predstavnici najviših nacionalnih razina, znači predstavnici ministarstava, njihovi 
pomoćnici i izuzetno sam sretna i zadovoljna da će se to dogoditi u našem gradu. Evo, cijeli četvrti 
mjesec uz Uskrs, imamo još tri velika gospodarska događaja.“ 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 
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JELENA KOVRE odgovorila je da je. 

ŽELJKO BIGOVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne te slušatelje koji slušaju sjednicu 
putem radija: „Prvo pitanje odnosi se na kanalizaciju u Kovačevcu. Neke obitelji, domaćinstva u 
Kovačevcu nemaju mogućnost priključka na kanalizaciju. Ljudi plaćaju doista visoke troškove, 
plaćaju sve svoje obveze komunalne naknade, ali kanalizacije nemaju. Radi se o nekoliko kuća. Za 
prošlu sjednicu Gradskog vijeća nismo dobili račune za komunalnu naknadu i vidimo da su oni 
značajno porasli. Mi smo tako, fiksni troškovi održavanja voda porasli su za 25%, usluga potrošnje 
odvodnje 27%, a cijena vode nam je porasla 52%. Cijena vode, pričamo o vodi, pričamo o tome što 
sve ljudi plaćaju u Novoj Gradiški. Plaćaju cijenu vode 5,92 kuna što je daleko skuplje nego u 
Zagrebu gdje se plaća 4,68 kuna, da ne govorim o gradovima u našem okruženju. U Slavoniji imamo 
najskuplju vodu – usporedite to sa svim gradovima u Slavoniji pa će te vidjeti gdje ste. Iz tih razloga 
što ljudi plaćaju sve te troškove red je da dobiju i kanalizaciju, pa je ono pitanje dok im se ne omogući 
priključak na kanalizaciju da naše komunalno poduzeće Vodovod i odvodnja Zapadna Slavonija 
odvozi, prazni septičke jame na svoj račun jer ljudi nisu krivi što se ne mogu priključiti. Kada će se 
moći priključiti, to je pitanje prvo. 

Drugo pitanje je čisto demografsko pitanje, pitanje opstanka naših ljudi u svome kraju. 
Čitajući Zapisnik Aktualnog sata sa prošle sjednice Gradskog vijeća, pitam se je li Vi Gradonačelniče 
čitate zapisnike sa sjednica Gradskog vijeća? Ako ih čitate, morate se zabrinuti koju količinu 
nesuvislih, s brda, s dola izrečenih rečenica izgovorite, neistina i laži i pri tome odgovore pretvarate 
u osobnu razinu vrijeđanja nekoga tko ne misli kao Vi. Iznosite neistine, obmanjujete ljude, a pri 
tome niti da se zacrvenite. Tako prošli put izjaviste, citiram iz Zapisnika „U životu sve što radim, 
radim legalno, sve što sam sagradio, sagradio sam legalno“. Ako je to tako, zašto je onda Povjerenstvo 
o odlučivanju sukoba interesa donijelo Odluku i kaznilo Vas sa 6.000,00 kuna jer niste dostavili 
istinite podatke o svojoj imovinskoj kartici. Ali tih 6.000,00 kuna naravno nije bitno, manje bitno, za 
Vas je to zaista nebitno. Imovinu koju ste prijavili ili niste, doista i posjedujete, impozantna je. Kuća, 
vila u Novoj Gradiški, kuća u Zagrebu, kuća na Strmcu, kuća na Pagu, stanovi u Novoj Gradiški, 
poslovni prostor u Novoj Gradiški, pokretnine, nekretnine, nema smisla dalje nabrajati i nemojte 
misliti da sam ljubomoran, netko kaže, dapače, meni je drago kada netko ima i volim se družiti s 
ljudima koji imaju, koji su to stekli na legalan način kako Vi rekoste. Ali Vi ste to sve prijavili da ste 
stekli od nesamostalnog rada i nasljedstva. Da pojasnim našim sugrađanima, nesamostalni rad je to 
je isplaćena neto plaća. Imate tvrtku Entazis gdje ste do 2011. godine bili jedini zaposleni, isplaćivali 
sebi plaću od 4.600,00 kuna. To su službeni podaci Poslovne Hrvatske, govorim istinu. Ako je to sve 
moguće steći od nesamostalnog rada, po plaći, to je fantastično i zato bih ja molio Vas Gradonačelniče 
da našim sugrađanima, bez mucanja, polako, razgovijetno, da mi to možemo shvatiti, objasnite kako 
je moguće to sve steći s tolikim primanjima od 4.600,00 kuna plaćajući sve obveze prema obiteljima, 
ogromne režijske troškove i tako dalje i to je ključ opstanka naših ljudi u ovom kraju. Kada to 
odgovorite našim ljudima, ne mora se nitko seliti u Njemačku, u bilo koju zemlju u Europi. To je 
ključ. To odgovorite i mislim da onda doista je pitanje demografskog opstanka u našem kraju 
riješeno.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Poštovani gospodine Bigović, zahvaljujem na pitanju. Da, stalni problem 

kanalizacije u Kovačevcu, tri ili četiri nezavršene šahte i mene brine. O tome smo pričali prije šest 
mjeseci, o tome smo pričali prije godinu dana. Prije godinu dana imali smo drugog direktora pa je 
rekao da će napraviti pa su onda došli novi. Riječ je naime o poslu koji je ostao, prije četiri ili pet 
godina nezavršen. Raskinut je ugovor sa izvođačima i tih nekoliko šahti je ostalo nenapravljeno i sada 
nikako da se nađu sredstva iako po meni to nisu velika sredstva, da bi se to trebalo završiti. Direktori 
su mi danas poslali zamolbu za četvrtak za sastanak. Jedna od točki Dnevnog reda će biti upravo ta. 
Tako da, onda ću znati o čemu se radi. Vi ste spominjali komunalnu naknadu, komunalna naknada 
uopće nije poskupjela niti lipe. Rekli ste, zadnja tri mjeseca nismo dobivali, sada smo dobili. 
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Komunalna naknada koju smo podijelili prošli tjedan ili pretprošli tjedan, nije se digla ni lipe, ni 
spustila, ostala je ista. 

Što se tiče demografskog pitanja, još uvijek ne razumijem što je pjesnik htio reći pod 
patronatom demografskog pitanja onda nabrajajući moju imovinu koju vidim da ste apsolvirali. Ja 
Vam se zahvaljujem što ste poslali Komisiji za sukob interesa anonimnu poruku jer to su mi potvrdili 
ljudi koji su u Vaše ime gledali, listali po z.k. ulošcima, po obrascima i šetali se po Katastru i 
Gruntovnici jer Vi to očito niste bili sposobni. Ali eto, ja sam bio na toj komisiji, na žalost kažnjen 
sam zato što sam prijavio više nego što imam. Mislim, smiješno, apsurdno, ali je tako. Moja kuća, 
evo samo ću početi u obiteljskoj kući gdje živim Gruntovnica i Katastar su je evidentirali kao tlocrtnu 
površinu, a ja sam napisao ukupnu površinu. Mislim da je na Gruntovnici 110 kvadrata, a moja je 
ukupno 240 kvadrata. Zašto? Zato što sam ja arhitekt, osoba koja je stručna, osoba koja često puta 
radi na tim projektima i sudjeluje u prodaji nekretnina ali kao konzultant ili savjetnik da vidimo da li 
su to te sve površine točne pa sam napisao onoliko koliko, ako bih jednog dana prodavali ili ne znam 
što radio, poklanjao djeci svojoj, da su to stvarne površine, međutim Gruntovnica je napisala ono što 
se vidi iz zraka, tlocrtna površina, ne znajući da je moja kuća na tri etaže. Eto, kroz tih nekoliko stvari, 
jer da sam napisao da je to manje onda bi se reklo vidi, napisao manje, vidi koliku kuću ima. Nekih 
to još uvijek smeta, a ja im ne mogu pomoći, kako da ja sad pomognem? Što da radim? Da poklonim? 
Ja imam kuću na Pagu, piše Stojina kuća, 33 kvadrata. Evo i neki ljudi ovdje su bili kod mene malo 
se proveselili, bilo smo tamo, međutim ta kuća je na četiri etaže, stara kamena kuća i ja sam napisao 
da je 110. Što da vam kažem? Da sam ostavio 33 vjerojatno bi bilo i to pitanje pod jednom od sljedećih 
točaka Dnevnog reda. Mislim, ako smatrate da ste 2013. godine pobijedili zbog toga što nisam dao 
kvalitetan odgovor o podrijetlu mojih nekretnina jer nisam bio spreman niti me zanima na način da 
ja moram govoriti, opravdavati ljudima, pogotovo Vama zašto ja imam nešto više ili nešto manje, a 
vidim da još uvijek Vas to brine, još uvijek Vas to svrbi jer imate i Vi gospodine Bigoviću stan u 
novom Zagrebu, negdje tamo, koji niste prijavili pa sada ga iznajmljujete, je li tako? A čujem da 
Vaša, a neću ni pričati, neću ni pričati….. Tako da nema razloga da, ja ne znam što bih na ovo 
odgovorio. Ovo je direktno meni usmjereno pitanje za nekakav oblik ponižavanja. Nažalost, ljudi 
mogu rijetko govoriti o sebi, ja ne volim govoriti o sebi, ali ja sam sretan i zadovoljan jer sam sve što 
sam u nekoj životnoj fazi napravio, uspio sam napraviti, a to se mjeri sa uspješnosti i ispunjen sam iz 
tog razloga. Okrenuo sam to nekakvo svoje znanje ovdje na Gradsko vijeće, odnosno na upravljanje 
gradom pa i te razlike se vide, ja barem mislim da se vide i što drugo da Vam kažem? Raditi ću dok 
budem imao volje i želje i motiva, za sada ga imam.“ 

 

ŽELJKO BIGOVIĆ: „Naravno, niste odgovorili ono što sam pitao. Ponovno govorite 
neistine, insinuirate. Nikoga, nikada nisam zamolio, tražio da ispituje Vašu imovinu. Ona je meni 
nebitna kao što ste i Vi meni nebitni. To sam pročitao s imovinske kartice. Deset milijuna kuna to je 
otprilike vrijedna i kažete da ste to sve od svoje plaće zaradili. To je ključ toga svega. Recept dajte 
za to. To sam pitao. Jer kažete sve legalno. Vi ste cijeli svoj radni vijek potkradali ovu Državu, 
nezakonito stjecali, ne plaćali poreze i obveze, u tome je ključ. To da ste Vi legalno, svaka Vam čast 
i to je tragedija Republike Hrvatske. To je tragedija zbog takvih kao Vi koji su sve to radili, na kraju 
još upravljate novcem poštenih poreznih obveznika i toj Hrvatskoj nema spasa jer je vode takvi ljudi, 
ali odgovorite na pitanja. Sve što ja imam, sve je legalno, nikada me nitko ništa nije pitao i stan u 
Zagrebu, sve je kupljeno kreditom, otplaćeno, sve ostalo, nema tu ništa nezakonitoga i tako dalje, 
ničega se ne stidim, ponosno hodam.“ 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ovo je malo sve skupa previše osobno, nadam se da će gradska 
uprava na čelu s Gradonačelnikom riješiti ovo pitanje ljudima  u Kovačevcu jer su to i meni postavljali 
pitanje, a sad ovi osobni animoziteti , možda su neke ove riječi međusobne i utužive, ali to ćete riješiti 
vas dvojica.“ 
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ŽELJKO BIGOVIĆ: „Nećemo više, to je završeno.“ 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne, slušateljice i slušatelje koji 
prate sjednicu: „Malo ću se našaliti nakon što smo saznali kako su stambeno zbrinuti naš bivši i 
sadašnji Gradonačelnik, ja bih se vratio mladim obiteljima kojima to tek predstoji. Poštovani 
Gradonačelniče, imam jedno pitanje i jedno moje mišljenje koje ću kasnije reći. Dakle, moje prvo 
pitanje što Grad Nova Gradiška sve čini, odnosno koje mjere ima da bi privukao mlade obitelji, mlade 
ljude da dođu u grad Novu Gradišku? Smatram, imamo do sada nekakve mjere što se tiče primanja, 
odnosno naknada koje dobiju mladi bračni parovi prilikom rođenja djeteta ili recimo smanjili smo 
cijenu koštanja vrtića, međutim smatram da to nije dosta. Neki gradovi kao što je Sveta Nedjelja, oni 
su zapravo smanjili, ukinuli su prirez sa sedam na pet posto. Ja Vas pitam da li postoji mogućnost, 
svjedoci smo sve većih kapitalnih potpora Vlade Republike Hrvatske, odnosno fondova Europske 
unije našem gradu, postoji li mogućnost da mi tako nešto napravimo, postoji li mogućnost da se 
sufinancira kupnja stanova, odnosno kuća? Mi danas ovdje imamo pod točkom broj 5. imamo 
Prijedlog odluke o izmjeni sufinanciranja građevinskog zemljišta, međutim ja i to ne smatram 
kvalitetno jer po tom nekom novom Pravilniku koji bi mi danas donijeli, uzmemo li primjer da, malo 
ću navesti, da neki visokoobrazovani doktor znanosti želi doći ovdje raditi, recimo u Atlantic, 
Klimaopremu, on i njegova, nevjenčana možda supruga, a ovdje bi ostali deset i više godina, oni bi 
po ovome našem Pravilniku o sufinanciranju zapravo prošli lošije na natječaju da se recimo na taj isti 
javi moj kolega, evo, Marijan Radić koji uživa u zasluženoj mirovini, on je po ovom Pravilniku u 
braku više od 20, 15 godina pa dobije veći postotak. Smatram da ovo baš nije najkvalitetnije i da mi 
to nismo baš najbolje pripremili. Tako je moje pitanje, što Grad Nova Gradiška može ponuditi mladim 
ljudima, ne mora to biti bračna zajednica koji bi došli eventualno ovdje raditi?  

Drugo moje pitanje nije pitanje nego mišljenje, evo uspoređujući taj cirkus Formule 1 i 
najbolje svjetske vozače sa našom Vladom, izuzetna mi je čast, ja ću to tako gledati. Ovo doista je 
najbolja Vlada koja je, bar u odnosu prema gradu Novoj Gradiški. Biti ću objektivan. Bolja je i od 
Vlade dr. Ive Sanadera, isto je bila moja HDZ-ova, međutim daleko bolja i od one Vlade koja nam je 
uzela Bolnicu. Ova Vlada ne samo da je vratila i sve moguće kapitalne potpore, tako evo, ja Vam se 
zahvaljujem što imate takvo mišljenje.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Gospodine Bećirević, hvala na pitanju. Znači, zapisao sam nekoliko stvari 

što smo rekli što radimo za mlade, znači spustili smo cijenu Vrtića ove godine sa 600,00 kuna na 
500,00 kuna. Ovo što ste rekli za starije, nažalost Marijan Radić neće, sada će te ga razočarati, do 42 
godine. Znači, studentima, učenicima dajemo velike stipendije, relativno velike stipendije i to na 
vrijeme. Već jučer, kao što sam rekao svakog prvog u mjesecu idu prvenstveno studentima i to su 
studenti dobili. Sada radimo na projektu sufinanciranja putovanja do njihovih fakulteta, do njihovih 
odredišta. U sljedećoj točki Dnevnog reda vidjeti će te da su povećani i troškovi, rashodi vezano za 
kupovinu zemljišta, između ostaloga to je 170.000,00 kuna što smo kupili cijelo ono zemljište na 
Urijama, hajdemo reći, zapadno je Dom zdravlja, južno je POS-ova zgrada i tako dalje. Znači, cijeli 
onaj prostor gdje ću vrlo skoro otići u APN da dogovorimo izgradnju, da vidimo koji su uvjeti i da 
dogovorimo izgradnju više stambenih zgrada. Naime, riječ je o dvije zgrade, odnosno potencijal je 
moguć za dvije zgrade. S druge strane, prošli puta smo prezentirali novo naselje dolje u Zagrebačkoj 
ulici koje smo upravo raspisali Natječaj za projektiranje. Ne znam uopće da li smo dobili projektante 
ili ne, ali to je naselje koje bi bilo jako lijepo i koje će biti upravo razlog isto jedna od sljedećih točaka 
Dnevnog reda, s time što vrlo ozbiljno razmišljamo i o sufinanciranju građevinskog materijala, u red 
veličina ili 15.000,00 kuna ili 30.000,00 kuna za mlade obitelji. Puno je toga, naknade za 
novorođenčad, znači 3.000,00 kuna, 4.000,00 kuna, 5.000,00 kuna. Mislim sve je znatno veće u 
odnosu na prethodno razdoblje ili potpuno novo. Možda sada to nama ne izgleda nešto da je to sada 
ekstra, ali ako to usporedimo sa prijašnjim razdobljem, ako to usporedimo sa drugim gradovima koji 
to nemaju, evo mnogi gradonačelnici s kojima sam u kontaktu isključivo se raspituju o tim našim 
demografskim mjerama i jako su zadovoljni, čak i kopiraju, što je najvažnije. Mi dajemo i nagrade 
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za najbolje učenike koji su polučili 1., 2. ili 3. mjesto na Državnom natjecanju, njihovim mentorima, 
pomažemo školama, pomažemo svim institucijama koje su vezani za taj dio demografije, odnosno za 
učenike. Međutim, ono što je činjenica imamo jako puno komunalnih radova, komunalne 
infrastrukture. Eto, vidite, počeli smo s tom komunalnom, kako bi bilo sad da ja kažem da tih 1,5 
milijun kuna da uložimo u nešto drugo? Znači, Vrtić bi koštao otprilike 200,00 kuna. Samo da tu, a 
mi moramo dati Domčevoj, mi moramo dati nekoj drugoj. Ja mislim da će tek za jedno tri, četiri 
godine Proračun biti pravi demografski na način da će se pomagati ljudima, da će se pomagati 
obiteljima na najbolji mogući način, da će se jako puno ulagati u društvene djelatnosti, ali dok ne 
sagradimo ceste, dok ne ostvarimo minimalne uvjete da svatko ima svoju infrastrukturu, vodu, plin, 
kanalizaciju, optiku da ne kažem, nećemo moći u toj mjeri ali opet dajemo sve više i više dajemo u 
to i vjerujem da ćemo tako nastaviti.“ 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Zahvaljujem se na odgovoru, pa većinu ovih mjera, 
Gradonačelniče, jesu dobre i poticajne, međutim one su usmjerene na dio stanovništva koji ovdje već 
živi. Možda bi mogli razmisliti o nekim stvarima koje bi privukle i druge da dođu ovdje, kao što je 
proširiti to sufinanciranje, možda i kupovine nekretnina uz neku klauzulu možda, da su ti ljudi, 
odnosno ta obitelj koja dođe ovdje biti dužni biti deset godina. Također pozdravljam i ovo s 
financiranjem građevinskog materijala, također, međutim trenutno jako malo ljudi zbog situacije 
kakva je, gradi novu kuću i zbog toga to, to poticanje samog kupovanja toga zemljišta je možda 
usmjereno samo na one najbogatije ili na one sa najvećim primanjima. Da bi napravili kuću doista su 
potrebna velika sredstva. Mnogi mladi ljudi koji dolaze ovdje raditi, recimo u Atlanticu, 
Klimaopremu, to su dvije firme koje će kroz iduće godinu, dvije dana zapošljavati preko, po meni, 
700, 800 ljudi. Doista smatram da trebamo i o tome razmisliti. Ono što bih ja Vas još molio, evo, 
možda, ni jedan proračun nismo imali amandman, možda evo godinu dana unaprijed ovaj prirez koji 
je u Novoj Gradiški što, koliko bi to Grad koštalo kada bi mi njega smanjili recimo za četiri, pet posto, 
da svi ti novci ostali bi onda našim građanima koji bi oni svejedno potrošili u ovom gradu.“ 

LJILJANA LUKAČEVIĆ: „Moje se prvo pitanje zapravo odnosi ili na Gradonačelnika ili 
Zamjenika za društvene djelatnosti, a ide slijedom priča koje smo već raspravljali o izradi strateških 
dokumenata za mlade u našem gradu. Dakle, drago mi je čuti da je 60.000,00 kuna utrošeno u projekt 
„Grad za mlade – mladi za grad“, da smo dobili strateški dokument za mlade. Međutim, zašto 
postavljam ovo pitanje, pitanje se konkretno odnosi tko će taj strateški dokument provesti u djelo? 
Tko će izraditi Akcijski plan kad je vidljivo da Savjet mladih na žalost ne radi. Poznato nam je da su 
u dva navrata pokušavane biti sazvane sjednice Savjeta mladih na koje se odazvao predsjednik i 
dopredsjednik, a to je ujedno i predsjednik mladeži Hrvatske demokratske zajednice. Ostatak članova 
koje ste zapravo vi kao pozicija u Gradskom vijeću predlagali, nažalost na sjednice nisu došli. Pa evo, 
pitam što će biti sa Savjetom mladih? 

 Drugo pitanje odnosi se na projekt Vojarne, zgrade Vojarne i odnosi se na Gradonačelnika, 
zapravo sam Vas već pitala i zahvaljujem na pismenom odgovoru oko lokacije Učilišnog kampusa 
jer uistinu nije bilo jasno zašto je Učilišni kampus i novac koji iz Proračuna ide na lokaciju ulica, 
odnosno Trg Zrinskih, sadašnji Trg hrvatskih branitelja, a ne u Vojarni jer je tako Ugovorom upisano, 
međutim Vi ste još 2017. godine platili izradu idejnih rješenja lokacijske dozvole za četiri projekta 
na osnovu kojih je darovana zgrada Vojarne, a to su Učilišni kampus, studentski restoran, Državni 
arhiv i Muzej šegrta Hlapića. S obzirom da je Ugovor takav da se Grad obvezuje u roku od pet godina 
da će realizirati svrhu darovanja i isto tako je poznato da postoji raskidna klauzula, dakle ako se radi 
o prenamjeni u Vojarni pitam Vas što je s projektima koje ste predvidjeli u Vojarni, dakle idejna 
rješenja su plaćena, lokacijske dozvole imamo, što se čini jer u Proračunu ne vidimo niti jednu stavku 
vezanu za studentski restoran, za Muzej šegrta Hlapića, za Arhiv? Je li možda ovih pet milijuna kuna 
koje Rebalansom, odnosno za koje tražite Odluku za kredit po transakcijskom računu predviđeno za 
to? Evo, molim Vas da o tome nešto kažete i podsjećam Vas da ste mi dužni odgovor na vijećničko 
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pitanje sa 13. sjednice koliko je Grad Nova Gradiška proračunskih sredstava uložio u vozni park 
Grada?“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „ Odgovor je poslan.“ 
 
LJILJANA LUKAČEVIĆ: “ Ja ga na e - sjednici ne mogu naći.“ 
 
VINKO GRGIĆ: „Ako niste dobili, ponovno ćemo Vam poslati, najmanji problem jer mi to 

imamo arhivirano. Što se tiče Vojarne, Vi znate koliki su veliki napori i želja ovoga Grada i svih 
uprava da dođemo do te zgrade i zemljišta koje je, ja mislim blizu 30.000 kvadrata, odlično zemljište 
u središtu grada na kojem zaista se može nešto napraviti i nama se prije dvije godine ukazala jedna 
mogućnost da krenemo u proceduru za dobivanje te zgrade i zemljišta i mi smo praktično u nekoliko 
dana morali imati informaciju što ćemo točno napisati i što je kompatibilno s njima jer ja ću Vam reći 
da smo sad nedavno, kada je bio ministar Marić ovdje, kada smo sjedili i razgovarali, tražili smo još 
jednu nekretninu i uz njegov blagoslov da to ide, dobili smo odbijenicu jer taj sadržaj nije 
kompatibilan bio s ovim. E sad, stvar je u tome što smo mi prije dvije godine morali na brzinu pronaći 
stvari koje će biti njima jako prihvatljive i zato smo došli do Tehničkog muzeja, odnosno Muzeja 
šegrta Hlapića, Arhiva gradskog i županijskog, Kampusa koji će biti tamo zajedno s kuhinjom. 
Sredstva koja smo potrošila su iznimno mala. Ja neću sada licitirati da kažem, ali su iznimno mala za 
to idejno rješenje, to je najniži oblik projektne dokumentacije i to su radili naši novogradiški arhitekti 
koji su već radili na projektu Vojarne jer su imali postojeću dokumentaciju na kraju krajeva. Nije 
nitko trebao izgubiti mjesec dana da snimi Vojarnu u cijelosti već smo dali ljudima koji su na tome 
radili, koji su radili već sličan projekt. Naravno, konzultirali smo se sa Ministarstvom da su to stvari 
koje su nama, njima prihvatljive, ali isto tako tijekom sljedećeg perioda mi možemo  tražiti, hajdemo 
reći, poslati zahtjev za promjenu određenih sadržaja. Znači, ukoliko mi nađemo nekakvu bolju stvar, 
nekakav bolji sadržaj, a jedno smo našli vezano za Opću bolnicu Nova Gradiška, vezano za ravnatelja 
Kolodzieja s kojim u ovom trenutku, odnosno on je zadnjih nekoliko mjeseci u stalnom kontaktu sa 
ministrom da bi mogao osigurati sredstva za to. Ako on ne osigura sredstva vjerojatno ćemo se naći 
vrlo skoro na istom ovom mjestu i iznajmiti taj prostor za jednu kunu, jer će oni od toga stvoriti 
sadržaj, naime riječ je o velikoj investiciji, vrhunskoj investiciji koja strašno puno košta, koji Grad 
ne može isfinancirati. Ali, zašto ne bi pomogli našoj Bolnici koja možda može dobiti dio sredstava i 
to velikih sredstava za to. Ravnatelj još uvijek nema točku na i, nema potpis ugovora, sve je to u 
nekakvoj fazi, hajdemo reći višoj fazi, ali evo i to je razlog da uskoro se nađem i s njime, popričam, 
ako treba otići ćemo u Ministarstvo da vidimo što možemo napraviti od toga. Ukoliko to otpadne, mi 
već imamo namjeru razgovarati sa drugim investitorima koji razmišljaju isto tako o jednom 
kvalitetnom projektu. Meni je najvažnije da je ministar Marić rekao da sve što budete trebali, ako 
dođete do promjene funkcije, slobodno se javite pa ćemo to riješiti na neki način. Znači, nama je 
najvažnije sada da imamo određeno vrijeme, imamo nešto manje od pet godina, četiri i nešto, i u tom 
periodu moramo naći rješenje. Truditi ćemo se i vidjeti ćemo, što možemo napraviti. Naravno, ako 
vam nešto Država da, kao što je, evo premijer Plenković je potpisao 45 hektara, 450.000 kvadrata za 
Industrijsku zonu i traži da u sljedećih pet godina to, od toga napravimo Industrijsku zonu, to znači 
da stavimo u GUP, u Prostorni plan, da osiguramo infrastrukturom, da osiguramo priključcima i to 
sad već imamo. Tako da vjerujem da ćemo naći, novaca nemamo za to, a revolving o kojem govorite 
najmanje ide u to, znači on uopće nije namijenjen za bilo kakvo ulaganje, a reći su vam i zašto. Tako 
da se nadam da ćemo naći neko rješenje zajedno sa Ravnateljem i da ćemo krenuti u tu priču.“ 

BORISLAV VIDOŠIĆ, nakon što je pozdravio nazočne i slušatelje: „ Evo, pokušati ću samo 
kratko odgovoriti na ovo pitanje koje je postavila gospođa Ljiljana Lukačević, znači o Savjetu mladih. 
Predsjednik Savjeta mladih, svi znamo da je to gospodin Marko Ćosić. U tri navrata je sazivao 
sastanke. Odaziv je bio katastrofalan. Došao sam ja, predsjednik, dopredsjednik i predstavnik 
Gimnazije, tako da nismo mogli kvalitetno održati sastanak. To su ljudi koje smo, neću reći 
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nagovarali, da se uključe u sastav Savjet mladih. Gradsko vijeće ih je imenovalo i definitivno imamo 
problem. Koliko je moje saznanje, idući tjedan bi trebao biti ponovno poziv za sastanak, tko će se 
odazvati vidjeti ćemo. Trebamo vidjeti zakonsku regulativu što mi možemo ako ti ljudi ne žele 
dolaziti, ako ne da li da izaberemo neke druge ljude, ali evo, u pravu ste i odaziv je katastrofalan.“ 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upitala je vijećnicu je li zadovoljna odgovorom? 

LJILJANA LUKAČEVIĆ odgovorila je da je. 

Budući više nije bilo vijećničkih pitanja i prijedloga, Predsjednica Gradskog vijeća zaključila 
je rad po ovoj točki Dnevnog reda. 

 

Točka 2. PRIJEDLOG I IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA NOVE   
     GRADIŠKE ZA 2019.  

 U ime predlagatelja uvodno pojašnjenje iznio je Vinko Grgić, gradonačelnik Grada Nove 
Gradiške. 

 Nakon uvodnog izlaganja, Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 LJILJANA LUKAČEVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Evo, nakon objašnjenja 
predlagatelja, dati ću stav Kluba Hrvatske demokratske zajednice o ovom Prijedlogu rebalansa 
Proračuna. Vi ste već obećavali stvari koje radite nazvati povijesnima i kao da se događaju prvi puta 
u gradu Nova Gradiška, a čini mi se da je i ovaj rebalans Proračuna u trećem mjesecu proračunske 
godine uistinu povijesni događaj. E sada, kako ga tumačiti, mi ga tumačimo kao rezultatom i 
posljedicom lošeg planiranja i već viđene proračunske bahatosti, a reći ću Vam i zašto. Na neka od 
pitanja i komentara bolje rečeno, na ovaj Prijedlog rebalansa već ste odgovorili, ali u ime Kluba 
postaviti ću Vam naravno u osvrtu još nekoliko. Naime,  osvrnuti ću se samo malo na prihodovnu 
stranu. Što ste Rebalansom isplanirali povećati na prihodovnoj strani, izgledno ste planirali prodati 
imovinu u vlasništvu Grada u iznosu osam milijuna kuna, a sada ste to povećali za još četiri milijuna 
kuna pa će se ove godine od prodaje imovine u vlasništvu Grada, prihodovati 12 milijuna kuna. Čemu 
takav pristup imovini u vlasništvu Grada? Zanimljivo je isto tako vidjeti da ste Rebalansom povećali 
prihode sa stavke kazni i upravnih mjera s planiranih 3.000,00 kuna godišnje, a tu stavku nismo mogli 
izvršiti prethodnih dvije, tri godine za dodatnih 240.000,00 kuna, pa se pitamo kakve to mjere Grad 
kani poduzimati? Što se tiče rashodovne strane vidimo povećanje, planirano povećanje bruto plaća 
zaposlenih u gradskoj upravi i kod proračunskih korisnika za predviđenih 650.000,00 kuna. Upada u 
oči i povećanje rashoda za materijalne rashode od 1.250.000,00  novih kuna. Pretpostavljamo da je 
ovo povećanje rashoda povezano s novim zapošljavanjima, novim imenovanjima po novoj 
sistematizaciji. Vidimo evo primjerice iz medija da je vijećnik, gospodin Marijan Radić, imenovan 
za koordinatora za društvene djelatnosti, pa pretpostavljamo da takvih imenovanja ima još. O potrebi 
takvih imenovanja sada nećemo raspravljati. Vezano za gradsku upravu vidimo da ste planirali i 
100.000,00 novih sredstava za informatizaciju gradske uprave što će uz postojeće, će iznositi 
300.000,00 kuna godišnje. Pitamo se što to konkretno znači informatizacija gradske uprave, a o 
gradskoj vijećnici za koju ste planirali izvorno 2,5 milijuna kuna, Rebalansom tražite još milijun i 
pol, pa će te za Gradsku vijećnicu ove godine potrošiti četiri milijuna kuna, o tome smo već 
raspravljali na Aktualnom satu. Ono što bode u oči da ste za tu svrhu planirali prodati imovine u 
vlasništvu Grada u iznosu 1,840.000,00 kuna, a sada Rebalansom to povećavate za gotovo još cijeli 
milijun, pa se ponovno pitamo je li taj projekt Gradske vijećnice potreban? Vi ste nešto o kapitalnim 
projektima iz Programa gospodarstva rekli, da se tu povećavaju stavke i dotacije, međutim ono što 
mi vidimo, vidimo samo predviđena dodatna sredstva Rebalansom od prodaje imovine u vlasništvu 
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Grada ili prijenos sa vlastitih sredstava iz prethodnih godina, pa recimo za kapitalni projekt Razvojna 
agencija, ulaganje u infrastrukturu Industrijskom parku ste Rebalansom predložili uložiti 
1.350.000,00 kuna, što od prodaje imovine u vlasništvu Grada, što prijenosom vlastitih sredstava iz 
prethodnih godina pa se pitamo što je s tim projektom, isto kao što se pitamo što je s projektom 
Tehnološki inkubator jer ste za njega predvidjeli Proračunom samo 135.000,00 kuna, a Rebalansom 
povećavate sredstva od prodaje imovine u vlasništvu Grada za dodatnih 1.887 000,00 kuna u 
vlasništvu Grada. Dakle, što je s tim Projektom? Isto tako je i kapitalni projekt CEKOM Rebalansom 
predviđate novih 200.000,00 kuna, izvorni plan bio je samo 25.000,00 kuna od prodaje imovine u 
vlasništvu Grada. Pitamo se zašto? Obrazložili ste i Biosol, dakle Projekt s gradom Šapcem. 
Iščitavamo da taj Projekt vrijedi 4,5 milijun kuna, da je 2,9 milijun kuna planirano iz EU sredstava, 
ostatak od 1.600.000,00 kuna realizirati će se i namaknuti prodajom imovine u vlasništvu Grada, pa 
se pitamo je li taj Projekt i naše partnerstvo u tom projektu uistinu isplativo? Ono što osobito bode u 
oči to je Rebalans u stavci - Programi upravljanja imovinom za dodatnih devet milijuna kuna. Kakve 
su to nove potrebe koje su se ukazale da uz planiranih 300.000,00 kuna trebate dodatnih 600.000,00 
kuna za održavanje stanova? Što je s adaptacijom Društvenog doma Ljupina? Znamo da je 2017. 
uloženo 70.000,00 kuna u taj Projekt. Tumačili ste da je to bili troškovi prijave na Natječaj koji nismo 
prošli, mi smo Vam dali suglasnost da Eko-kong prijavi na Natječaj ovaj Projekt i trebao je vrijediti 
1,5 milijun kuna, bez PDV-a, međutim Vi sada tražite dodatnih 70.000,00 kuna za kapitalni projekt 
Društvenog doma Ljupina, pa se pitamo u koje svrhe ide dodatnih 70.000,00 kuna? Je li Projekt 
propao pa će se s ovih 70.000,00 kuna pokušati nešto pokrpati ili o čemu se zapravo radi? Isto tako 
dodatna ulaganja od pola milijuna kuna i 800.000,00 kuna za NK Slogu i sportski centar Slavča, što 
je za pohvalu ako su stigla nekakva sredstva, ali u svakom slučaju nije za pohvalu da se Rebalansom 
povećavaju sredstva od prodaje imovine Grada. Isto tako i vrlo nejasno Vaš kapitalni projekt – Prvča 
- Centar aktivnog življenja i dječje igralište Ljupina. To su znamo, projekti koje smo kandidirali na 
Mjeru ruralnog razvoja, dobili ste suglasnost ovog Vijeća da se s time ide. Kada sam Vas pitala zašto 
u izvornom Planu stoji za Prvču 1.700.000,00 kuna, a ne puni iznos od četiri milijuna kuna, rekli ste, 
lijepo ste to trebali iščitati, a niste, pa stavili smo samo polovicu, pedeset posto u ovu godinu, pedeset 
posto ćemo u iduću godinu, međutim sada vidimo da Rebalansom stavljate ostatak u ovu godinu. Taj 
Projekt vrijedi četiri milijuna kuna, mi smo dali suglasnost na, dakle tu stavku, međutim Vi sada 
tražite gotovo milijun kuna Rebalansom od prodaje imovine u vlasništvu Grada. Čemu ti dodaci? To 
nam nije jasno kao što nam nije jasno i zašto se Rebalansom planira novih 726.000,00 kuna od prodaje 
imovine u vlasništvu Grada za projekt Dječjeg igrališta u Ljupini, jer je ta stavka povećava i uistinu 
je previsoka za jedno dječje igralište, za koje se pitamo od čega će ono biti kada toliko vrijedi? Ono 
što je žalosno da ne vidimo stavku za koju smo Vam isto dali suglasnost, za prijavu na Natječaj, za 
dječje igralište Kovačevac. Na 12. sjednici ste nam predstavili da će te kandidirati taj Projekt 
vrijednosti 210.000,00 kuna i da bi radovi trebali početi u trećem mjesecu ove godine, međutim stavke 
nema. Ne vidim u Rebalansu ni najavljeno uređenje zgrade bivšeg Caritasa o kojem se ovih dana u 
medijima puno piše za preseljenje Turističke zajednice, već naprotiv vidimo smanjenje za 200.000,00 
kuna za osnovnu djelatnost Turističke zajednice, pa nije jasno zašto? O Programu komunalne 
infrastrukture već je nešto kolega Bešlić govorio u Aktualnom satu i to ćemo analizirati pod idućom 
točkom Dnevnog reda. Ono što naravno ne možemo prihvatiti je smanjenje sredstava za Kapitalni 
projekt nerazvrstane ceste za 5,2 milijun kuna, a spomenuti ću i Kapitalni projekt uređenja zaštićene 
jezgre centra grada, mosta i šetnice kod kojeg tražite povećanje za pola milijuna kuna, a za taj projekt 
je već lani i preklani utrošeno četiri milijuna kuna, dakle dokle će ti izdaci? Ono što isto žalosti da 
ovaj Rebalans koji Proračun povećava zaista za skoro 15 milijun kuna, nažalost ni kune nije povećao 
za tekuće projekte poticanja malog i srednjeg poduzetništva, ni kune nije povećao poticanje 
zapošljavanja, ni kune nije povećao poticanje obrtništva. Za unapređenje poljoprivrede predviđeno je 
Rebalansom novih, bijednih 3.316,00 kuna, a za Socijalni program sredstva su povećana za isto tako 
još bjednijih samo 1.400,00 kuna. Toliko eto o socijalnoj osjetljivosti ovog Proračuna i njegovog 
Rebalansa. Bitno je da će očito u ovom gradu biti kruha i igara u izobilju za preko pola milijun kuna 
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jer ste uz planiranih 275.000,00 kuna za manifestacije grada, Rebalansom predvidjeli još 270.000,00 
kuna i takav Rebalans naš Klub neće prihvatiti.“ 

 VINKO GRGIĆ: „Evo, samo ću odgovoriti na neke stvari, mogu odgovoriti i na sve ako 
želite. Ovo zadnje, kruha i igara, veselja i ostaloga, jesmo, povećali smo za taj segment, ali to je onih 
200.000,00 kuna koje smo oduzeli Turističkoj zajednici, ne oduzeli nego zato što idemo na malo 
drugačiju priču. Znači, ostalo je isto novca koliko je bilo, samo Grad će biti platitelj, izvršitelj 
određenih usluga, a ne Turistička zajednica. Znači, to je to. Ako pričamo o Caritasu, nije nigdje 
stavljen, pa nije bio ni prije jer je riječ o pomoći vjerskim kulturama i tu će te pronaći da su povećana 
sredstva jer imamo Grad – Turistička zajednica – Župa, nismo mogli direktno, to je samo što se tiče 
toga. Ja Vam moram reći, znači, veliki projekti kao što su Prvča, kao što je Dječje igralište u Ljupini, 
kao što je Dom u Ljupini, to su tri projekta koje smo mi stavili u Mjeru ili kandidirali u Mjeru 7.4.1. 
Da, prošle godine smo imali samo dio, onda su nam rekli ove godine, preporuka, da moramo staviti 
kompletne iznose, bez obzira koliko će dugo trajati taj dio. S druge strane, svi izvori za to, za izradu 
tih stvari stavili smo u prodaju nekretnina. Zašto? Zato što nismo sto posto sigurni. Znači, sve projekte 
koje kandidiramo negdje, za koje moramo osigurati određena sredstva stavljamo isključivo u prodaju 
nekretnina. Ja ću Vas podsjetiti da u jednom od vaša dva proračuna koje ste imali ili tri, mislim da je 
prodaja nekretnina bila blizu dvanaest milijuna kuna, osam sigurno, ali koliko mi se čini, dvanaest 
milijuna kuna. To je ta razlika koju, ako se negdje kandidirate, morate zaključiti i morate reći; da mi 
ćemo to osigurati, a onda kasnije ako dobijete sretni ste zbog toga što ste dobili projekt, ali onda tek 
imate problem što morate realizirati, morate naći sredstva od toga. Ja bih bio najsretniji da nama za 
kandidaturu ne treba taj dokument na Gradskom vijeću već da je potreban samo jedan drugi gdje će 
se Grad, gdje će Grad tim potpisom reći; da mi ćemo to osigurati u odluci Gradskog vijeća, u 
Rebalansu za taj projekt i onda bi naš Proračun bio daleko manji. Vjerujte. Međutim, ministarstva, 
fondovi vjerojatno bježe od te odluke, dati će ljudima projekte, da će sufinancirati i onda će njih čekati 
povratno da oni dobiju suglasnost na svom gradskom vijeću, što im je na neki način rizično. 
240.000,00 kuna kazni, nemojte se bojati, nećemo vas kažnjavati, neće biti kazni za krivo parkiranje, 
za zelenu zonu ili za nešto slično, to je 240.000,00 kuna penalizacije za led-rasvjetu za koju mi 
planiramo da ćemo sigurno toliko dobiti ako ne i više. I sad, znači realni proračun je ono što je. 
Međutim, mi smo mogli, nama možda čak nije ni trebao ovaj Rebalans. Hajdemo sada to tako 
promatrati. I ovako smo ga digli. Ja sam rekao prvom prilikom; mi smo mogli doći do 55, 60 milijuna 
kuna i lijepo se zabavljati, pustiti sustav unutar Grada i suradnike da rade onako kako rade, kako su 
radili do sada i biti neemotivan, biti neambiciozan i raditi to na način kao što se radilo godinama 
unazad. I to mi već pada napamet da bi mogli sljedeće godine malo se odmarati pa reći; imamo 50 
milijuna kuna sigurnog ulaza, pa imamo 50 milijuna izlaza, pa još malo povećati koju stavku za kruha 
i igara i evo, tu smo. Mi smo došli sad jako daleko. Naravno da sve te projekte koje ćemo, ako 
dobijemo, vjerujem da ćemo dobiti, pokušati ćemo nekako pritiskati i prolongirati u drugi dio ove 
godine da dobar dio investicija uđe u financiranje za sljedeću godinu, najveći dio jer sljedeće godine 
ćemo moći sto posto organizirati financiranje, ali nažalost nama se nudi ugovor. Nama se sljedeći 
tjedan nudi ugovor za poduzetničku infrastrukturu – sedam milijuna kuna, pet i pol nepovratnih. Ja 
ne znam koliko sam puta bio u Ministarstvu gospodarstva, Zamjenica je bila tamo i koliko smo molili 
i lobirali da nam to puste. I što sada? Ne samo to već i ovih četiri projekta. Možemo bez toga, nema 
problema, ali Grad će biti uskraćen za preko 20, 30 milijuna kuna novih investicija za koje mi damo 
mizerno malo. Gospodine Bešliću, meni su bile delegacije u dva navrata prošli tjedan za Domčevu 
ulicu. Ne da sam ih uvjerio, kada su mi došli, rekli su mi- da, Gradonačelniče, za Domčevu ne radite 
ništa. Ja sam rekao ovako, ustvari imam dokument, 2017. i 2018. ljudi s prebivalištem u Domčevoj 
koji su radili u javnim radovima, dobili su prihode preko 100.000,00 kuna, dali smo im pomoć za 
režije oko 70.000,00 kuna. Prvu pomoć, onu što se kaže, pričuvu smo dali oko 40.000,00 kuna. 
Napravili smo ne znam što još u vrijednosti oko 250.000,00 kuna samo te dvije godine, osim toga 
cijena projektne dokumentacije, cijena kupnje kuće, cijena svega onoga skupa je još bilo oko 
250.000,00 kuna. Rekao sam, ljudi moji, vi ste dobili pola milijuna kuna, samo vaša Domčeva, samo 



15 

 

 

Domčeva, a usput smo vas abolirali ili oprostili komunalnu naknadu od 31.12.2015. unazad x godina 
koliko je bilo, nismo ni rovali da pogledamo koliko smo ljudima oprostili. S druge strane, u 2017. i 
2018. Domčeva je zadužena po komunalnoj naknadi – 101.000,00 kuna. Znate koliko su platili? 
36.000,00 kuna. Njih su bila trojica, rekoh ljudi moji, vas dvojica niste platili, ovaj jedan je platio, 
recite mi koji je platio? Pa nismo mislili tako. Rekoh, bilo je priča, isto je bio napad, ok, to je legalno, 
kad smo radili parkiralište oko nebodera prošle godine, 600.000,00 kuna. Onda smo utvrdili da 
neboder zajedno s dvije zgrade one koje parkiraju tamo, godišnje blizu 200.000,00 kuna uplaćuju u 
Gradski proračun. To znači u tri godine mi smo vratili investiciju. Ovdje bi nam trebale 33, ako ne i 
50 godina da vratimo, vratimo investiciju koja će koštati u konačnosti sve skupa oko tri milijuna kuna, 
s prihodima od 30.000,00 kuna godišnje. Koliko je to? Koliko je to godina? Ali ne, ok, vi ste nama 
važni, vi ste grad, dio grada, ne možete se financirati, ali barem budite pošteni i korektni što se tiče 
toga i dogovorili smo se da ćemo ići ove godine sigurno u natječaj, ali ako nam se ukažu određena 
sredstva idemo u realizaciju. Ali, sljedeće godine, naš Proračun je gotov i za sljedeću godinu, gotov 
je i za 2021. godinu. Kompletno ove investicije koje idu iz izvornih primanja, iz izvornih prihoda,  
sve dodatne novčiće koje ćemo dobiti iz fonda, iz ministarstva, bilo što, ubaciti ćemo dalje. Ne 
štedimo, ne držimo na računu već ubacujemo za dalje, za novu realizaciju projekata po nekakvoj 
hijerarhiji koju ćemo mi na kraju krajeva ovdje odlučiti kakva će to biti hijerarhija. Mislim, ja imam 
veliki problem zajedno sa Upravom kako organizirati taj  posao, da to bude dovoljno kvalitetan posao, 
kako napraviti, ja ne znam gospođo Lukačević, gdje smo mi povećali za informatizaciju još,  da me 
pitate za što, ne znam. Ali znam da mora biti, mora postojati, ako nekome nešto fali, skener, računalo, 
printer, ne znam ni ja što, on to mora imati da bi izvršio ovaj posao. Mi za ove projekte, mi nemamo 
ljude, nama fale ljudi, to je veliki problem. Ne možemo s istim sustavom koji je funkcionirao prije 
deset godina, u svom posebnom sustavu funkcionirati i danas, bez obzira na novu tehnologiju, na 
nove stvari i tako dalje. Proračun je takav kakav je. Sad imamo problem s definiranjem terminskih 
planova jer dobar dio tih projekata će započeti ove godine, a završiti će se u onoj sljedećoj godini, a 
možda neki još onda, jer to su veliki projekti i zato je ona sljedeća točka Dnevnog reda koja će biti 
za taj revolving, to je posebna priča, ali to ću iskoristiti tad da vam kažem.“ 
 
 MARIJAN RADIĆ u ime Kluba SDP-a i Hrvatskih laburista nakon što je pozdravio nazočne 
i sugrađanke i sugrađane koji prate putem radija sjednicu: „Prije nego što počnem s raspravom, 
uvaženoj kolegici vijećnici Ljiljani Lukačević; ja nisam koordinator za društvene djelatnosti. Vi to 
dobro znate, vjerojatno nekakva novinarska omaška, ne znam što i ja sam prvi puta danas čuo od Vas 
za ovom govornicom, pa to je netočan navod, niste ga Vi vjerojatno izmislili, negdje ste ga pročitali. 
Samo toliko vama na znanje i ravnanje.“  

 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „ I ja sam pročitala isto.“ 

 MARIJAN RADIĆ: “Da, uvažena Predsjednice, ja demantiram, vjerojatno neiskustvo 
novinara, ne znam gdje ste pročitali, ja osobno ne znam, ja to ne čitam, ja osobno imam tu svoje 
stavove i mišljenje, o tom po tom. 
 Kolegice i kolege, imamo prve Izmjene i dopune Proračuna Grada Nove Gradiške, a danas je 
2. travanj. Zašto ovo naglašavam? Kolegica kaže, mi proglašavamo stalno nešto povijesnim. Ovo je 
povijesni trenutak, vjerujte mi. Deset godina sjedim u ovoj Vijećnici, uglavnom se svi proračuni, 
rebalansi, odnosno izmjene su vršene polovicom godine kada smo otprilike nešto negdje micali pa bi 
onda definitivno to s još dva rebalansa do kraja godine 11. i 12. potpuno izbrisali i o čemu se radilo? 
Pogodovali smo koalicijskim partnerima da bi usvajali Proračun. U ovom trenutku imamo drugačiju 
situaciju. Imamo stabilnu vlast i što je još najvažnije imamo vodstvo Grada koje ima viziju, to je jako 
važno. Zašto je to važno? Živimo u trenutku kada smo mi članica Europske unije. Zašto je bitno? Pa 
bitno jer sam na dohvat ruke upravo sredstva pristupnih fondova. Da je to bilo i prije, da su i prije 
pretpristupni fondovi, ali ih nismo koristili, a znate zašto nismo koristili? Pa odgovor je jednostavan. 
Da bi nam prošao bilo koji projekt, kolegice i kolege, vi morate imati crno na bijelo sa građevinskom 
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dozvolom, svu dokumentaciju, a da bi je imali vi morate tražiti maksimum od svih svojih zaposlenika. 
Onaj tko vodi izvršnu vlast mora surađivati i sa svojim ustanovama i sa tvrtkama, pa tako kod ovog 
Proračuna imamo slučaj da nam naša gradska tvrtka Eko-kong vodi Projekt Doma Ljupina i staza 
Ljupina, tamo u projektu. Imamo slučaj da nam naša ustanova Pučko otvoreno učilište s novom 
ravnateljicom vodi obnovu, odnosno ovojnicu kako to stručno kažu. To je znači simbioza svih 
zajedno da bi nešto više dobili. U krajnjem slučaju bilo je gotovo nemoguće do prije nekoliko godina 
i razmišljati o nekim projektima koji su nam sada postali stvarnost. Govorim o svojoj Prvči. To je 
građevina koja je stara 25, 30 godina, preko 30 godina, uvijek smo je zanemarivali. Došlo vrijeme da 
i taj dio realiziramo i vjerujem da ćemo ga realizirati u ovoj godini. Naravno, najznačajnije promjene 
u ovom Rebalansu su negdje 10.-tak milijuna kuna koja se odnose na proračunska sredstva, europska 
proračunska sredstva koja će temeljem prijenosa sa EU-sredstava biti na naš račun. Gradonačelnik je 
već to rekao pa se neću ponavljati, radi se o infrastrukturi Industrijskog parka, radi se o Biosolu i radi 
se o infrastrukturi grada Nove Gradiške. Naravno, da bi realizirao, da bi dobio nešto iz Europske 
unije, a dobivaš u odnosu negdje otprilike svaki put, svaki natječaj kaže oko 75, 85 posto sredstava 
su iz EU fondova, ostalo je naš osobni, naš doprinos, znači naše učešće moramo izvršiti nekakvu 
preraspodjelu sredstava. Danas je ovdje bilo puno riječi pa se neću puno zadržavati, to su ulice 
Domčeva, Mala, Trenkova koje ovoga trenutka, ma nisu izbačene, one su kratkoročno stavljene na 
blago čekanje pa će onog trenutka kada situacija bude bolja, naravno, bolja po pitanju čega, pa zato 
što sredstava ta moramo jednostavno dati rekao je Gradonačelnik jedan prema pet, ne, dobiva se 
Gradonačelniče, jedan prema osam, jedan prema devet. Vi uložite kunu, iz Europske unije dobijete 
sedam i pol, osam. Vi ste vjerojatno bili preblagi, dobiva se osam, sedam, osam kuna se dobije na 
jednu uloženu kunu iz EU-sredstava. To je svakako, svakako pozitivno i ne može biti da to ne 
realiziramo. Pozivam gradsku upravu, u Novoj Gradiški imamo sada, prije sam govorio 105, sada 
imamo 111, 115 ulica, imamo ih pet, šest još uvijek ne asfaltiranih. Uložite napor, zajedno s Vašim 
timom da u sljedećih par godina Nova Gradiška bude grad da sve ulice budu asfaltirane, ali ne sa sto 
postotnim financiranjem iz naših sredstava, uložite to da to budu sredstva Europske unije pa Vas 
pozivam u ime Kluba, ja znam da ćete Vi to napraviti, ne znam, pada mi sada ideja projekt malih 
gradova, ne znam nešto slično, u svakom slučaju sigurno postoji način na koji to možemo realizirati. 
Kod prijedloga ovih promjena posebno upada prihodovna strana, planiramo za 14 milijuna kuna 
povećati prihodovnu stranu, od toga deset milijun kuna su isključivo EU sredstva. Četiri milijun kuna 
su planirana prodaja nekretnina, zemljišta, stanova i slično. Naravno, Grad nije poduzetnik, Grad 
mora se rješavati svega onoga što nije u funkciji, sve ono što je višak, ono sve što je pasiva treba 
staviti u aktivu. Da bi to stavio, mislim da je to potpuno normalan, ovo je jedan potez koji treba u 
svakom slučaju prihvatiti, treba ga podržati jer samo na takav način ovaj grad biti će poželjan za sve, 
pa govorim mladome svome sumještaninu Bećireviću, ovo što se radi i to je mjera za stručne osobe, 
pa neće vam doći jedan doktor, jedan inženjer, jedan tehnolog pravi u ovaj grad ako nema 
infrastrukturu življenja. Upravo to, upravo to radimo, upravo to ovaj Gradonačelnik, upravo to ovaj 
tim ljudi oko njega nastoji realizirati u što većoj mjeri da bi poboljšao, da bi privukao, jer može tom 
čovjeku platiti koliko hoćete, ako on nema za djecu, teniska igrališta, bazene i sve ostalo neće vam 
doći, budite sigurni da neće doći. Upada u oči da su naše gradske ustanove bez razlike na potrebu 
sredstava ostale gotovo neokrznute s malim kozmetičkim promjenama jedan do dva posto je smanjena 
Knjižnica i Gradski muzej i sve ostale ustanove su u plusu dva do pet posto i ovdje sam već spomenuo 
našu ustanovu Učilište Matija Antun Relković koja će 27 posto više sredstava dobiti rebalansom 
Proračuna za potrebe uređenja svoje zgrade. U svakom slučaju ono što pozitivno držimo to je da su 
sredstva za socijalu, kulturu, sport, branitelje ostala ista, nisu dirana, studentima smo i povećali, pa 
imate ovdje na našim light- city-ima, na ekranima u gradu ovoga trenutka se vrti poziv da se ljudi 
prijave, studenti za besplatan put željeznicom. Županija nam je malo to na svojoj Skupštini zadnjoj, 
mislim da ovdje nema ni jednog županijskog vijećnika, malo nas želi preduhitriti, ali su iznijeli kao 
pozitivan primjer Grad Novu Gradišku s idejom vlaka, besplatnog za studente, pa bi vi sad sa svojom 
idejom, dobro došli, dobro došli, a mi ćemo sredstva, ako Županija to plati, mi ćemo ih prenamijeniti 
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u neke druge, u svakom slučaju i kvalitetnije i za mlade dostaviti nešto bolje. Ovaj Rebalans znači 
sljedeće, više posla za gradsku upravu, više posla za izvršnu vlast, više posla za sve one koji u tome 
učestvuju i zaključno; svaki proračun, pa i ovaj rebalansirani je najvažniji financijsko-planski 
dokument za funkcioniranje jednog grada, tim prije što je povijestan jer 116 milijuna kuna je 
povijesna stavka i vjerojatno će ući u povijest. Ja se toplo nadam da ćemo sredstva dobiti i da ćemo 
biti vjerojatno u povijesti prvi Proračun koji će preći realno sto milijuna kuna. 
 Naš Klub, SDP-a i Hrvatskih laburista dati će punu podršku ovom Proračunu.“ 
 
 LJILJANA PTAČNIK: „Pa ja vjerujem da ću se u nekim dijelovima ponavljati budući da 
nisam bila na sastanku Kluba vijećnika HDZ-a. Doista sam si dala značajnog truda iščitati ovaj 
Rebalans. Meni je drago da uvaženi vijećnik gospodin Marijan Radić vodi računa i brigu o onima 
koji će doći zbog bazena i adrenalinskog parka i teniskih terena, mene, danas za ovom govornicom 
više brinu oni koji će ostati ili koji neće u ovome gradu ostati, dakle oni koji su oduvijek pripadali 
ovome gradu, a iz grada izlaze. Ono što je mene ovako malo ubolo u oči da su prihodi poslovanja 
povećani od prodaje za 4.100.000,00 kuna. To je prodaja zemljišta i prodaja poslovnih objekata. 
Čovjek se pita, prodaje li se to obiteljsko srebro? Kada se prodaje obiteljsko srebro onda znači da smo 
poprilično u banani, tako to kažemo. Nadalje me brinu prihodi od poreza koji se umanjuju za 
50.000,00 kuna, zanima me je li riječ o manjem broju radno sposobnih ljudi, o manjoj naplati ili je 
riječ o umanjenju poreza zbog odlaska stanovništva, onda je to onako jedno poprilično važno 
demografsko pitanje. Imala sam pitanje za foto-naponsku elektranu Biosol Gradonačelnik je 
odgovorio, ali ja se ponovno vraćam, odgovorio je i na pitanje o rasvjeti, iako smo mi na jednom 
Gradskom vijeću, ne znam točno kojemu Gradskome vijeću imali itekako i predstavljenu, pompozno 
predstavljenu novu rasvjetu, led-rasvjetu grada, kažem, ali o tome sam već nešto govorila. Da, upale 
su mi u oči ove kazne, Gradonačelnik je to objasnio da je penalizacija za led-rasvjetu iznos od 
240.000,00 kuna. Ja sam htjela pitati je li riječ o poštenim naplatama od nekih drugih komunalnih 
kazni, ali odgovoreno je. Dvije stvari ili tri koje mene dosta brinu, Gradonačelnik je objasnio zašto je 
došlo do smanjenja iznosa za rad Turističke zajednice od 200.000,00 kuna. Dakle, sa jednog računa 
je preliveno u drugi. Mene ovako brine, kao građanku ovoga grada, u godini kontinentalnoga turizma 
jer je 2019. godina proglašena godinom kontinentalnoga turizma, a to su sve one mogućnosti dakle 
promidžbe da bi stigli do određenih tržišta koja jako cijene etnološku, enološku, gastronomsku 
ponudu koju naš grad i ovo područje može ponuditi. Ja bih očekivala dakle, da se u godini tog 
kontinentalnoga turizma povećava iznos za turističku promidžbu i ponudu grada Nove Gradiške, da 
uskočimo i u taj turistički vlak da Hrvatsku, da Novu Gradišku kao najmanji i najljepši grad učinimo 
itekako poželjnom turističkom destinacijom. Dalje me, evo muči, nekako govorimo Grad – prijatelj 
djece u sveopćem povećanju u rebalansu Proračuna, ostala je stavka od 3.750,00 kuna za Program 
Grad – prijatelj djece i za preventivne programe 8.000,00 kuna, socijalna samoposluga 28.000,00 
kuna to je ostalo isto, ja sam to nekoliko puta spominjala, ali je značajno povećanje internetski 
širokopojasni pristup. Gradonačelnik mi je rekao da ja pazim na svaki zarez, sada ću ovdje paziti na 
padeže jer i širokopojasni pristup podrazumijeva pitanje komu, čemu, dakle traži objekt u dativu, 
objekt prema kojemu je usmjeren taj širokopojasni pristup od predviđenih 400.000,00 kuna ovdje je 
povećanje za 250.000,00 kuna po ovom Rebalansu. U svakom slučaju ja osobno silno cijenim rad 
Ravnateljice Pučkog otvorenog učilišta Matija Antun Relković i pozdravljam povećanje za 
402.270,00 kuna za Učilište. Javno vatrogasna postrojba, nadam se, rekli su mi, ali nešto onako u 
prolazu sam čula da su dobili zimske odore – ovdje je povećanje 87.864,00 kune, ali ono što nekako 
postavljam uz promidžbu turizma, pitanje za poticanje poduzetništva, za poticanje zapošljavanja – 
nula kuna. Dakle, oni koji će u gradu ostati, ostati će oni koji će se samo zapošljavati, pronalaziti 
poslove ako u gradu nemaju posla oni će otići, ali za adaptaciju Upravne zgrade 1.500.000,00 kuna i 
Prvča za male i velike ja se nadam da će biti puno više onih malih nego velikih 2.211.112,00 kuna. 
Poduzetništvo, zapošljavanje – nula kuna i ponavljam Turistička zajednica minus 200.000,00 kuna u 
godini europskog, u godini kontinentalnog turizma.“ 
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 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upozorila je vijećnicu da je govorila dulje od vremena 
predviđenog za pojedinačnu raspravu. 

 LJILJANA PTAČNIK ispričala se zbog navedenog. 

 MARIJAN RADIĆ: „Ma samo kratko, prodaja zemljišta je posao koji moramo raditi. 
Prodaja zemljišta u Industrijskom parku je dobivena od Države da bi se prodalo, da bi se gospodarstvo 
razvijalo, a tu ćemo prihodovati sredstva. Što se tiče stanova, ja jesam koordinator, ali za komunalne 
djelatnosti, toliko da znate u buduće. Obišao sam sve naše stanove, znate u kakvom su stanju bili? 
Mislim, da sam gospodario s njima u prethodnom periodu da bi me bilo, najblaže rečeno, sram. 
Vjerujte, da smo naše stanove uređivali pod maskama, u takvom su stanju bili stanovi kada smo mi 
došli na vlast. I što da radimo s njima? Pa moramo ih prihodovati. Prodati ćemo stanove da bi 
učestvovali, imali vlastito učešće u nečemu drugom, da bi nešto kvalitetno napravili. Samo toliko sam 
htio reći da znate o čemu se radi, da ne bi ispalo zbog eventualno novih koji danas, sutra čitaju taj 
Zapisnik ili zbog naših nekih, ako na primjer netko sluša, da se to da se prodaje srebro. Ne radi se o 
srebru, radi se o nečemu sasvim drugom.“ 

 ŽELJKO BEŠLIĆ: „Poštovani gospodine Radiću, što se tiče stanova, nije to samo krimen 
ove vlasti, prošle, sljedeće, sve vlasti koje su dosada bile na funkcijama, odnosno koje su obnašale 
izvršnu vlast su se ponašale tako. Budimo realni i iskreni. To je istina. Kada smo zaiskrili malo oko 
Domčeve ulice, ne znam zaista, ne vidim, ne vidim baš onako nekako dobronamjerno da 
Gradonačelnik kaže da je uložio 500.000,00 kuna i da mu netko u Domčevoj ulici ne plaća komunalnu 
naknadu. Pa zar ti ljudi, ja nisam ni Sinčić, ni populist Živog zida, pa zar ti ljudi i trebaju plaćati 
komunalnu, ja ne pozivam nikoga da ne izvršava svoje obaveze, da se to razumije, ali da li trebaju 
plaćati u onome stanju u kojem oni žive, u onim uvjetima u kojima oni žive? Svejedno je nekorektno 
da se kaže da nije plaćeno jedno 70.000,00 kuna komunalne naknade u Domčevoj ulici. Trebalo je 
malo vratiti, pogledati i strukturu stanovništva i socijalnu strukturu i ostalu strukturu stanovništva.“ 

 ŽELJKO BIGOVIĆ: „Znam da imam kratko vremena pa ću probati biti što kraći. Neću 
ponavljati što su kolegice Ljiljane, jedna i druga vijećnica Gradskog vijeća iznijele za ovom 
govornicom. Ono što malo mislim da te stvari doista trebamo svesti u istinitu i izlaganje malo smeta 
ponekada jer Gradonačelnik smatra da je vlast i vladanje gradom počelo s njime, tako da prije toga 
nitko ništa nije radio, nitko ništa nije ostavio. Svi su nešto radili, netko dobro, netko loše, ali situacija 
je bila takva. Za usporedbu kada se govori o nekakvim periodima prije, mi smo naslijedili upravljanje 
gradom od SDP-ove vlasti, a grad je bio totalno urušen. Godinu i pol, dvije dana smo se bavili 
Slavčom i DING-om i uspjeli smo spasiti. Imali smo donacija iz Vlade Republike Hrvatske 3,3 
milijuna kuna, nismo pokrivali ni povrat poreza od četiri cijela milijuna kuna po godišnjoj prijavi, 
sada ova nova HDZ-ova vlast je centralizirala sredstva i gotovo 14 milijun kuna doći će na račun 
Grada. To su velike, ogromne razlike i velika, ogromna sredstva kojima se raspolaže, tako da u tim 
okolnostima u kojima smo radili smo potpisali ugovore i doveli investiciju u ovaj grad za 390 milijuna 
kuna. Defakto na papiru, sve se može argumentirati. Naravno, bilo bi šteta i gotovo kazneno da, ok, 
tu smo na Proračunu, šteta bi bilo da se ne koriste sredstva europskih fondova, to se mora, to se… 
situacija je takva da se… sredstva su pristupačna i da ih treba koristiti. Ja odobravam sve ove projekte 
i drago mi je što se radi u Novoj Gradiški, ništa protiv, ima Mažuranićeva i ostali projekti, 
infrastrukturni u Industrijskoj zoni i zemljište novo i tako dalje. Tako da nadam se da je to nekakvi 
drugim standardima se možda vodi računa kada ste govorili o Mažuranićevoj, nadam se da je tu 
kanalizacija projektirana tako da se odvoji fekalne od oborinskih voda. Bilo bi dobro na tom jednom 
velikom komadu jer opterećujemo našu gradsku kanalizaciju i budući uređaj za pročišćavanje 
otpadnih voda da sve svodimo na  i fekalne i oborinske vode u istu kanalizaciju. Kod onih stvari gdje 
se može, to treba napraviti. Dobro, valjda je netko o tome vodio računa. Ono što ovdje već je rečeno 
ne želim ponavljati, a to su, bode u oči malo, to su bruto plaće, materijalni troškovi i sve ostalo, svi 
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mi znamo što je rezultat toga i što će se dogoditi, novi savjetnici, koordinatori, nova zapošljavanja, 
novo uhljebljivanje, jer kako se koga negdje zaposli tako mu se zatvore usta, dobije se novi prijatelj, 
idemo dalje, a bez obzira koliko to košta Grad Novu Gradišku. Tako da, poneki od ovih projekata 
doista nisu prioritet, Gradska vijećnica zasigurno nije prioritet od četiri milijuna kuna. Nama je ova 
dobra što se sastanemo šest, sedam puta godišnje, a ovo sad što će jednom u, ne znam ja, u pet godina 
doći neki „cirkus“ iz Zagreba, kako vi to zovete, doći će Savjet za Slavoniju i Baranju koji obilazi 
sve gradove Slavonije i Baranje, grad Nova Gradiška je drugi grad u Brodsko-posavskoj županiji po 
difoltu moraju doći u grad Novu Gradišku, tako da možda treba ta multifunkcionalna dvorana ali nije 
prioritet po meni, po meni su prioritet ove nerazvrstane, makadamske ceste i neki drugi projekti u 
gradu Novoj Gradiški. Ono što je bitno, a to ovdje ne vidimo, kako zadržati te ljude u gradu Novoj 
Gradiški, na ovome području? Bolnica, evo baš sam u pauzi razgovarao sa dr. Rakas, odlično radi, 
ravnatelj Kolodzej vuče odlične poteze, SDP-ova Vlada je uništila nam Bolnicu, oduzela, pravno 
ugasila da ste nastavili tako ne bi je bilo. HDZ-ova Vlada ju je vratila, na sreću, bilo je razumijevanja 
i sav onaj naš trud da se Bolnica vrati je urodio plodom i rezultat toga da imamo sve bolju Bolnicu, 
ali koga će ta Bolnica, koga će ti liječnici liječiti ako ne bude ljudi u ovome kraju, ako svi odselimo? 
Zato ja, podržati ću ovaj Proračun samo ako idemo u smjeru toga da zadržimo ljude u ovome kraju, 
ako poduzimamo neke ozbiljne demografske mjere. Džabe lijepi grad i o tome možemo, stvar je 
ukusa kako ovaj Centar izgleda i tako dalje, o tome ne želim raspravljati, ali ako ne zadržimo ljude, 
ništa ovo ne vrijedi, zato ja evo ovdje imam tri amandmana koje ću vam pročitati. Volio bih da se 
usvoje jer idu onda u tom pravcu zadržavanja ljudi, a vidjeti ćete da nisu to tolika sredstva koja ovaj 
Grad ne može dati svojim sugrađanima. Eto, s ciljem poboljšanja demografskih mjera i ostanak 
mladih obitelji na području našega grada, predlažem sljedeće amandmane na Prijedlog izmjena i 
dopuna Proračunu Grada Nove Gradiške za 2019. godinu:  
 Amandman broj 1: Obiteljima s prebivalištem na području grada Nove Gradiške koji imaju 
troje i više djece kroz subvenciju iz Gradskog proračuna financirati u stopostotnom iznosu troškove 
dječjeg vrtića za svako dijete. Obiteljima koje imaju dvoje djece financirati troškove u iznosu 50 
posto, obiteljima koje imaju jedno dijete sufinancirati troškove u iznosu od 50 posto. 
  Amandman broj 2: Obiteljima sa prebivalištem na području grada Nova Gradiška koje imaju 
troje i više djece kroz subvencije iz Gradskog proračuna financirati u stopostotnom iznosu troškove 
školskih udžbenika za osnovnu školu. Obiteljima koje imaju dvoje djece financirati 70 posto troškova 
školskih udžbenika, obiteljima koje imaju jedno dijete financirati 50 posto troškova školskih 
udžbenika.  
 Amandman broj 3, isto vrlo vrijedan: Svi učenici koji pohađaju naše gradske osnovne škole, 
bez obzira na mjesto prebivanja, sufinancirati u pedesetpostotnom iznosu troškove zdrave prehrane, 
ugovarajući opskrbu školskih kuhinja s domaćim, poljoprivrednim, obiteljskim gospodarstvima.  
 Za ovu mjeru se može napraviti projekt, ispitati mogućnosti, zatražiti sufinanciranje 
Europskog socijalnog fonda jer znam da ovu mjeru koriste neki gradovi, općine na području 
Međimurske i Varaždinske županije. Može se ostvariti, treba krenuti u to, treba predvidjeti sredstva 
za to.  
 Naravno, ove mjere koje predlažem, imamo mi koje ostvaruju putem nekih drugih izvora i oni 
umanjuju troškove grada. Za svaku od ovih predloženih mjera predlažem da Grad za početak u 
Proračunu izdvoji po 500.000,00 kuna. U Proračunu koji je 116 milijuna kuna, koji bih ja volio da se 
ostvari, ništa protiv, dapače, to je svega 1,3 posto. Znači, radi se o 1,3 posto, a izvanredno učinkovite 
mjere za ostanak mladih obitelji u gradu Novoj Gradiški. Za obitelji koje još nisu donijele odluku da 
odu odavde i da se nikada ne vrate. Kada jednom odu, teško ćemo vratiti ljude nazad. Tako da ovih 
milijun i pol kuna, da vam sada ne nabrajam jer ne želim ići u takve vrste rasprava, to potrošite evo 
na, 300.000,00 kuna samo jedan višak direktori da ne nabrajam sve ostale uhljebe u ovome gradu su 
potrošili taj jedan i pol milijun kuna iz Proračuna, a ove mjere će donijeti izvanredne rezultate i još 
uz to tražiti sufinanciranje Socijalnog fonda i krenuti s tim mjerama od ove godine i onda vidjeti ćete 
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da će one zaživjeti i dobiti ćemo pravu projekciju koliko one doista koštaju kada vidimo tko sve 
financira obitelji, djecu i tako dalje.“ 

 LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ upozorila vijećnika da je govorio dulje od vremena predviđenog 
za pojedinačnu raspravu. 

 MARIJANA ŠKARA IVKOVIĆ nakon što je pozdravila nazočne: „Ja bih samo htjela reći, 
prije otprilike mjesec dana bio mi je u gostima kum iz Koprivnice i uzeo je s moga radnog stola papire 
sa predzadnje sjednice Vijeća gdje smo izglasali Proračun i on je ostao iznenađen, rekao je - Marijana 
ne mogu vjerovati da imate Proračun veći od sto milijuna kuna i gledao je detaljno i rekao svaka čast 
vi ste bolji od Koprivnice, a svi znamo kakav primjer je Koprivnica. Ja sam bila ponosna što je on to 
vidio. Znam da je stručan po svakom pitanju i rekao je, Marijana vidim, dolazim zadnjih nekoliko 
godina kod vas u Gradišku, vidim napredak u ovom gradu. Grad je sve ljepši, centar je sve ljepši i ja 
sama to sve vidim, kada sam se doselila prije pet godina kakav je grad bio i kakav je danas i drago 
mi je što sam podržala Proračun prošli puta i podržati ću i sada Rebalans iz razloga. Vama je svejedno 
Gradonačelniče, Vi imate većinu, ali podržavam iz razloga jer vidim djela. Bitan je centar, bitan je 
vizualni dio, sama živim u ulici gdje nema rasvjete, gdje ima možda najveći jarak ispred kuće, to nije 
toliko bitno, bitni su prioriteti, bitno je da se ulaže u gospodarstvo i bitno je i kruha i igara, tko kaže 
da nije bitno, bitno je. Ja sam razgovarala sa jednim velikim investitorom koji je rekao da će doći u 
Gradišku samo ako postoje golf tereni. Postoje ljudi u biznisu koji traže takve stvari. Mi ne možemo 
dovesti stranca u ovakvu konferencijsku salu, potrebna je nova, potrebna je opremljenost i za takve 
stvari, u takve stvari je potrebno uložiti, ali svakako, bitna je i infrastruktura, bitne su ceste. Ja se 
nadam da će cijeli grad imati rasvjetu i hoće i bazene, ali evo radije ćemo svi pričekati, smatram da 
bi smo to trebali objasniti i prva ću stati pred ljude iz bilo koje ulice jer i sama živim i u lošijoj ulici, 
ali bitno je da povučemo sredstva iz EU fondova i da uložimo u gospodarstvo, a onda ćemo ostalo 
redom ići. Evo, iz toga razloga ću podržati ovaj Rebalans jer se nadam da ćemo ići po prioritetima.“ 

 LJILJANA LUKAČEVIĆ: „Ja ću samo kratko, zapravo se želim nadovezati na raspravu 
uvaženog vijećnika i kolege Marijana Radića. Potencirali ste kao glasnogovornik povijesni, povijesni, 
povijesni, ući ćete zasigurno u tu povijest sa 115 milijuna kuna, međutim smatram da je uistinu 
beznačajno i vrlo zapravo lako ući u povijest s predloženim Proračunom u tome iznosu. Treba ući u 
povijest i to zasluženo sa sposobnošću za njegovo izvršenje. Zato za ruke za ovakav Proračun i 
rebalans Proračuna treba steći povjerenje, smatram osobno, a i u ime svoga Kluba da to povjerenje 
Gradonačelnik dosadašnjim izvršenjem Proračuna nije zaslužio jer nije ušao u povijest budući da je 
proračun 2016., 2017., 2018. otprilike bio realiziran u iznosima od 55 do 65 milijuna kuna, što su 
uostalom činili i njegovi prethodnici.“ 

 VINKO GRGIĆ: „Jedna je stvar vezano za ovaj Proračun. Koliko imamo novaca, koliko 
imamo realnih prihoda toliko ćemo imati realizaciju. Ni jedna lipa neće biti potrošena ukoliko je 
nemamo osiguranu, ali moramo imati određene stvari evidentirane na način kako zakon to definira. 
Ja se danas cijelo vrijeme branim za tih 15 milijuna kuna, 15 milijuna kuna novih projekata. Što bi 
bilo da je bilo 15 milijuna kuna manje? Što bi tek onda bilo? Povijesni, nepovijesni, ovako, onako, 
pa prije tri godine proračuni su bili na razini 40 milijuna kuna. Prošle godine 65 realizacija ljudi moji, 
a veći dio tih projekata koji se tada nisu realizirali, tih deset milijuna su u ovoj godini. Oni će se 
realizirati ove godine. To je tako. Ne radimo više s malim programima, malim projektima koji se 
realiziraju u dva mjeseca ili tri mjeseca, to su projekti koji se rade godinu, dvije, pa čak neki i tri 
godine. Možda bi bilo najbolje da nismo se kandidirali za Biosol, možda bi bilo najbolje da se nismo 
kandidirali za poduzetničku infrastrukturu, za Tehnološki inkubator, za Mažuranićevu ulicu, evo 
danas bih ja imao laganu sjednicu kao i prošli puta kada smo imali sve jednoglasne odluke. Je li meni 
to treba? Ali s druge strane vjerujemo da to možemo napraviti. Pa naravno da nećemo realizirati svih 
115 jer nama fali deset milijuna kuna praktično koje ćemo morati prolongirati zajedno sa projektima 
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u sljedeće razdoblje, a onih 15 je bazen. Ako kažemo idemo sada za bazen i to ćemo sada potrošiti, 
to je kredit. To su takve stvari. Možemo čak i u to ići, ali onda imamo kunu bez ili lipu bez pokrića 
što ne dam, što neću napraviti sigurno. Neću financirati nešto ukoliko nemam osigurana sredstva za 
to, bez obzira koliko me komentirali, koliko me stvarno smatrali uspješnim ili neuspješnim i to je 
tako. Naučio sam živjeti na onaj način koliko imam, toliko i trošim. Mi ćemo, ako ne riješimo ovaj 
bazen na drugi način, jedina uprava koja nije zadužila upravu s kreditom, s bilo čime, za sve ovo što 
radimo radimo bez kredita. Imamo komentare bivšeg gradonačelnika, eto na sve moguće, čovjek je 
digao jedanaest milijuna kuna, ljudi moji, jedanaest milijuna kuna kredita koje mi dan danas vraćamo, 
po milijun i pol svake godine i sljedećih deset godina, odnosno manje deset biti će šest godina još. 
Mogu ja sada dići to, evo imam ruku, vjerujem da imam, pa ćemo doći do 115 milijuna kuna. Mislim 
da, malo su se neke stvari preokrenule, neke vrijednosti su drugačije, ja razumijem i poštujem vas 
oporbu kao takvu da namećete postavljenje pitanja određenih projekata, određenih realizacija. U redu, 
ali zato smo mi tu koji smo dobili, koji smo isto to prezentirali našim sugrađanima i oni su nama više 
vjerovali i dali nam, poklonili povjerenje. Kada budu vama poklonili onda ćete vi raditi, onda će vama 
prioritet će biti određene ulice ili ne znam niti ja što. Što se tiče amandmana, gospodine Bigović još 
jednom me čudite, pa cijeli život ste u politici, dvadeset pet godina ili više. Još uvijek ne znate, ako 
dajete amandman da morate staviti koja točka, u koju šifru ulazite s rashodom i isto tako iz čega 
dobivate prihod. Iz ovoga što sam vidio, ja to nisam, ja to ne vidim. Paušalno govoriti, petsto tisuća, 
petsto ovoga ili ne znam ni ja što, mislim da nije fer, a ja ću napomenuti samo jednu stvar. Govorite 
o trećem djetetu, naše treće dijete, odnosno dijete naših obitelji koje dobivaju treće dijete, dobivaju 
jednokratnu pomoć u vrlo kratkom roku, od 5.000,00 kuna. Vaše su dobivale 1.500,00 kuna i to u 
ograničenom vremenu i to u sasvim slučajno trgovačkom obrtu koje je Vaš prijatelj i tamo se, jedino 
se moglo tamo otići. Mi ljudima isplatimo 5.000,00 kuna pa neka rade što rade i mi nismo u pravu. 
Što se tiče amandmana, naravno da ne prihvaćam kao takve, mogu pričati još hrpu stvari oko toga, 
ali ponavljam se, ljudi moji.“ 

 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je na 
glasovanje: 

 Amandman broj 1: „Da se obiteljima s prebivalištem na području grada Nova Gradiška koji 
imaju troje i više djece kroz subvencije iz Gradskog proračuna financirati u sto postotnom iznosu 
troškovi dječjeg vrtića za svako dijete, kod dvoje djece 75 posto, za jedno dijete 50 posto“. 

 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 5 „za“, 11 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 
glasovanja, nije prihvatilo ovaj amandman. 

 Amandman broj 2: „Da se obiteljima sa prebivalištem na području grada Nove Gradiške koji 
imaju troje i više djece kroz subvenciju iz Gradskog proračuna financirati u sto postotnom iznosu 
troškove školskih udžbenika za osnovnu školu, dvoje djece 75 posto, jedno  50 posto.“ 

 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 5 „za“, 11 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 
glasovanja, nije prihvatilo ovaj amandman. 

 Amandman broj 3: „Svim učenicima koji pohađaju naše gradske osnovne škole, bez obzira na 
mjesto prebivanja sufinancirati u 50 posto iznosa troškove zdrave prehrane.“ 

 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 5 „za“ , 11 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 
glasovanja, nije prihvatilo ovaj amandman. 

 Zatim je Predsjednica Gradskog vijeća stavila Prijedlog I izmjena i dopuna Proračuna Grada 
Nove Gradiške za 2019. godinu na glasovanje. 
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 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, 1 „suzdržan“, na 
temelju članka 39. stavak 2. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 87/08m 136/12 i 15/15) i 
članka 34.  donijelo je: 

I IZMJENE I DOPUNE 
Proračuna Grada Nove Gradiške za 2019. godinu. 

 
KLASA: 400 – 06/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15 01-19-3 
 

(Izmjene i dopune Proračuna prilog su ovom Zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 

 

Točka 3. PRIJEDLOZI I IZMJENA I DOPUNA PROGRAMA GRADA NOVE GRADIŠKE
     ZA 2019. 

a) gradnje komunalne infrastrukture na području Grada Nove Gradiške, 
b) osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja, 
c) poticanja razvoja turizma, 
d) razvoja civilnog društva, 
e) javnih potreba u području socijalne skrbi, 
f) predškolskog odgoja i obrazovanja, 
g) promicanja kulture, 
h) organiziranja i provođenje zaštite i spašavanja, 
i) utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i naknade za promjenu 

namjene poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 
 

 Rasprava po podtočkama a) -  i) je bila zajednička, a glasovanje pojedinačno. 

a) Gradnja komunalne infrastrukture na području grada Nove Gradiške 

 IGOR BABIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Klub vijećnika SDP-a i 
Hrvatskih laburista je razmotrio Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje komunalne 
infrastrukture u gradu Nova Gradiška, svi su dobili materijale na uvid. Vidim da su najveće promjene 
za one stavke koje nisu završene u 2018. godini, konkretno se radi o radovima na sjevernom dijelu 
Trga kralja Tomislava, projektna dokumentacija za konstrukciju Ulice Ive Petranovića i projekt 
gradnje mosta u Ulici Prkosa. Znači, ukazala se potreba nakon dobivenih idejnih rješenja predvidjeti 
daljnje aktivnosti na izradi projektne dokumentacije, pa su ta sredstva na tim stavkama nešto 
povećana. Druga velika promjena je da će se realizacija predviđenih investicija u Ulici Mala, 
Trenkova i Ivana Domca odgoditi dok ne budu poznati rezultati Programa integrirane, fizičke, 
gospodarske i socijalne regeneracije malih gradova. Ja se iskreno nadam da će ovaj Program proći, a 
i malo sam žalostan zbog izbacivanja trenutno Trenkove i Domčeve ulice, moram priznati kao 
predsjednik Mjesnog odbora tamo da nisam bio prezadovoljan, ali nakon objašnjenja ovakvog 
spreman sam uz podršku svojih sumještana to prihvatiti s time da već ovih dana krećemo, u dogovoru 
s Gradom, na hajdemo reći „krpanje“ Domčeve ulice. Imamo obećanje Gradonačelnika da će do kraja 
godine biti natječaj za izgradnju iste i nadamo se ako prođe Projekt malih gradova, odlično, ako ne 
da ćemo barem Malu, Trenkovu i Domčevu vratiti u izvornim iznosima u 2020.-toj. To se iskreno 
nadam i biti ću prvi koji će pritiskati Gradonačelnika za to, u svakom slučaju. U ovom dijelu me 
veseli i dopuna Programa gdje se predlaže izrada projektne dokumentacije za pristupne prometnice 
budućem naselju u Zagrebačkoj ulici koje je prezentirao Gradonačelnik prošli puta s jednom 
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pristupnom cestom i ja, ako me ispravite, ja mislim da je deset gradilišta za mlade obitelji, jedino me 
ne veseli dobna granica koju sam ja već prešao pa se ne mogu prijaviti, ali srećom imam riješeno 
stambeno pitanje,  s obzirom na bračno stanje i broj djece sigurno bi imao najviše bodova, ali srećom 
imam riješeno stambeno pitanje iako samo u suvlasništvu pa evo gospodine Bigoviću ako želite da 
Vam objasnim, srećom što nisam gradonačelnik onda bi me pitali kako s toliko puno primanja tako 
malo nekretnina. Vjerojatno bi to bilo pitanje. Znači, Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista 
prihvaća ovaj Prijedlog.“ 

 ŽELJKO BEŠLIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Što se tiče Prijedloga izmjena i dopuna 
Programa gradnje komunalne infrastrukture u gradu Nova Gradiška za 2019. godinu, pa većim 
dijelom sve je rečeno. Od javnih površina rebalansom znači je sa 2,2 povećano na 3,1 milijun kuna, 
odnosno za milijun i sto tisuća kuna. Projektna dokumentacija povećana za 200.000,00 kuna, s time 
da je u izvornom Proračunu kružni tok u centru grada bio na teret, odnosno u izvornom Proračunu 
grada Nove Gradiške, a sada je to prebačeno na Županijsku upravu za ceste, odnosno na Hrvatske 
ceste. Nerazvrstane ceste; tu imamo najviše redukcija, odnosno najviše su predlagatelji to reducirali 
sa 8,1 na 2,9 milijuna kuna, znači sve ono što je kolega Babić rekao i tako dalje, mislim da tu se nema 
što ponavljati jedino što je projektna dokumentacija povećana za 400.000,00 kuna. Klub HDZ-a će 
glasati protiv ovakvog Prijedloga izmjena i dopuna.“ 

b) osnovnoškolsko, srednjoškolsko i visoko obrazovanje 

IVAN ADŽIĆ nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih 
laburista:“ „Ispred nas je znači Izmjena i dopuna Programa osnovnoškolskog, srednjoškolskog i 
visokog obrazovanja za grad Novu Gradišku za 2019. godinu. Imamo, znači nagrade za učenike i 
mentore gdje je došlo do dodatka za mentore, znači 1.500,00 kuna, to je za natjecanja prema 
kriterijima, znači za prvo, drugo i treće mjesto, za 1.500,00 kuna do 1.000,00 kuna. 350.000,00 kuna 
je za Fakultet za dentalnu medicinu i zdravstvo, Sveučilište Josip Juraj Strossmayer Osijek 
350.000,00 kuna i Studij robotike 50.000,00 kuna. Ono što je za pohvaliti, znači da Brodsko-posavska 
županija daje za školu, informatizaciju škole 200.000,00 kuna što nismo imali dugo, iako tu moram 
dodati, znači da Brodsko-posavska županija već duže vremena pokušava obnoviti dvoranu 
Elektrotehničke i ekonomske škole, pa tu se očekuje da više krene taj projekt koji već duže vremena 
stoji. Uglavnom, ovakav iznos i namjene za 2019. godinu od 640.000,00 kuna Klub SDP-a i Hrvatskih 
laburista će prihvatiti.“ 

LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice razmatrao je naravno Izmjene i dopune Programa osnovnoškolskog, 
srednjoškolskog i visokog školskog obrazovanja Nove Gradiške za 2019. godinu. U svakom slučaju 
pozdravljamo prvu aktivnost, posebne programe škole, informatizacija škola u iznosu 200.000,00 
kuna, aktivnosti nagrade učenika i posebno mentorima što se pokazalo da se cijeni i rad mentora s 
darovitim učenicima, aktivnost Studija sestrinstva, nadamo se doista da će Studiji robotike, da se 
polažu temelji, da će zaživjeti jer to su zanimanja budućnosti bez kojih moderan grad kao što je naš 
grad ne može i Izmjene, iznos namijenjen za sveukupnu realizaciju Programa osnovnoškolskog i 
srednjoškolskog i visokog obrazovanja, dakle Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice će ove 
Izmjene i dopune podržati.“ 

c) poticanje razvoja turizma 

LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice razmatrao je Izmjene i dopune Programa poticanja razvoja turizma na 
području grada Nove Gradiške za 2019. godinu i protiv je ovakvih Izmjena i dopuna iako nam je 
Gradonačelnik to pojasnio iako sam i u pojedinačnoj raspravi o tome i sama govorila da u godini 
kontinentalnoga turizma na ovom području koje ima što ponuditi opet u etnografskom, enološkom i 
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gastronomskom smislu, kada se hvataju posljednji vlakovi da se uskoči u taj turistički brzo jureći 
vlak, smanjivanje za 200.000,00 kuna smatramo neprihvatljivim.“ 

JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Mi smo iz Kluba 
SDP-a i Hrvatskih laburista proučili ovu točku i zaključili smo da nemamo zašto ne podržati jer jedina 
je razlika to što se sredstva za Novogradiško glazbeno ljeto ne prebacuju više na Turističku, ne ide se 
preko posrednika, nego Grad direktno obavlja što ima obaviti tako da mi ćemo se s ovime složiti.“ 

d) razvoj civilnog društva 

VLATKO GREINER nakon što je pozdravio nazočne u ime Kluba vijećnika SDP-a i 
Hrvatskih laburista: „Evo ispred nas je Izmjena i dopuna Programa razvoja civilnog društva grada 
Nove Gradiške za 2019. godinu. Imamo izmjene i dopune Proračuna grada za 2019. godinu gdje su 
aktivnosti sljedećih udruga, pa krenimo redom; znači, udruge proistekle iz Domovinskog rata 
141.400,00 kuna, djelatnosti Tehničke kulture na 150.000,00 kuna, djelatnost udruga u kulturi 
230.000,00 kuna, djelatnost udruga o zdravstvenoj skrbi i skrbi za obitelji i djecu 105.000,00 kuna, 
sufinanciranje rada socijalne samoposluge 28.000,00 kuna, Grad Nova Gradiška, prijatelj djece 
3.750,00 kuna i javno informiranje građana 159.000,00 kuna. Pod točkom 7. imamo kapitalne 
projekte. Izgradnja i dodatna ulaganja u kulturne i sakralne objekte, dakle imamo našu Župu 
Bezgrješnog začeća Blažene Djevice Marije sa 480.000,00 kuna, Župa Jug 40.000,00 kuna, 
Pravoslavna crkva 30.000,00 kuna, znači sveukupno 550.000,00 kuna. Isto tako kapitalni projekt 
Razvoj infrastrukturnog širokopojasnog pristupa za čiju je potrebu potrebno je osigurati 650.000,00 
kuna. Iznos namijenjen za sveukupnu realizaciju Programa razvoja civilnog društva iznosi 
2,017.150,00 kuna. Klub Hrvatskih laburista i SDP-a će podržati ove Izmjene.“ 

LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Kako se ovdje ništa bitno nije 
promijenilo u odnosu na izvorni Proračun kada smo i bili protiv, Klub Hrvatske demokratske 
zajednice neće podržati ni Izmjene i dopune Programa razvoja civilnog društva grada Nove Gradiške 
za 2019. godine. Kao što sam u prethodnim navratima govorila, mislim da je aktivnost sufinanciranja 
rada socijalne samoposluge za koju je osigurano 28.000,00 kuna doista nedovoljno. Smatramo da 
aktivnost Grad – prijatelj djece za koje je predviđeno financiranje u iznosu od 3.750,00 kuna je 
nedovoljno u sveopćem povećanju sredstava. Kapitalni projekt Razvoj infrastrukture širokopojasnog 
pristupa komu, čemu, to je nejasno. To sam već i rekla i zato što ovdje nije jasno i vidljivo preventivni 
programi inače po Zakonu o odgoju i obrazovanju u osnovnim i srednjim školama, obveza je da svaka 
škola ima izrađen program izložen u Godišnjem planu i programu, školske preventivne programe, 
smotre školskih preventivnih programa s područja grada, bi bilo itekako dobro, itekako dobro 
financijski pratiti. Dakle, Klub vijećnika HDZ-a neće podržati ove Izmjene.“ 

LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Ne znam baš je li moje pravo da to kažem, vjerojatno će i drugi 
poslije mene, stalno se naglašava to Grad – prijatelj djece, ali to je članarina da možete uopće, kada 
ste pristupili, to je članarina koja se plaća, a vjerojatno Grad kroz sve ove druge mjere pokazuje da je 
prijatelj djece, a ne samo kroz članarinu koju plaća za nešto što mora. Ali dobro, to će vjerojatno 
netko drugi bolje od mene objasniti.“ 

e) javne potrebe u području socijalne skrbi 

VESNA ĐAPIĆ nakon što je pozdravila nazočne u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih 
laburista: „Znači Prijedlozi I Izmjena i dopuna Proračuna grada Nove Gradiške za 2019. godinu 
javnih potreba u području socijalne skrbi; tu imamo prijedloge za pomoć obiteljima, kućanstvima i 
socijalno ugroženim građanima u 2019. godini gdje je planirano 1,171.100,00 kuna, za sufinanciranje 
cijena usluga predškolskog odgoja planirano je  60.000,00 kuna, za pomoć djeci i mladima slabijeg 
imovnog stanja planirano je 111.200,00 kuna, za potpore za novorođeno dijete 420.000,00 kuna, te 
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sufinanciranje Gradskog društva Crvenog križa Nova Gradiška 245.100,00 kuna. Znači, sveukupan 
iznos namijenjen za realizaciju ovih programa u području socijalne skrbi iznosi 2,007.400,00 kuna i 
Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista ovaj Prijedlog prihvaća.“ 

LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub vijećnika Hrvatske 
demokratske zajednice naravno razmatrao je i 3 e) točku Izmjene i dopune Programa javnih potreba 
u području socijalne skrbi grada Nove Gradiške za 2019. godinu. Ja samo napominjem na jedan tip 
feler, ako pogledate tablicu članak 2. - Aktivnost pomoć obiteljima, kućanstvima i socijalno 
ugroženim građanima onda će te vidjeti planirani iznos sredstava za 2018. i odmah planirani iznos 
sredstava na idućoj stranici za 2018., pa naravno radi se o 2019., ali bi ipak o tome valjalo voditi 
računa. Klub vijećnika Hrvatske demokratske zajednice neće podržati ovaj Prijedlog onakav jer nije 
došlo ni do kakvih izmjena. Program javnih potreba u području socijalne skrbi grada Nove Gradiške, 
to smo već i ranije istaknuli, nije demografski. Pomoć hrvatskim braniteljima za izgradnju 
infrastrukture 10.000,00 kuna – ja ne znam što bi se moglo sa 10.000,00 kuna izgraditi ili napraviti 
infrastrukturno kada znamo koliko to sve skupa košta. Sufinanciranje cijena usluga Dječjega vrtića 
doista smatramo da bi trebalo podići sufinanciranje kao jednu od demografskih mjera. Pomoć 
obiteljima sa šestero i više djece, 5.600,00 kuna – mene bi zanimalo koliko je takve djece na području 
Nove Gradiške, a onda naravno bismo vrlo lako mogli izračunati kolika je ta pomoć po obitelji. 
Pomoć djeci s teškoćama u razvoju 4.000,00 kuna, a znamo da i soba za djecu sa motoričkim 
poteškoćama i tako dalje pri Jaslicama i Dječjem vrtiću organiziraju različite akcije prikupljanja 
novca i da je to itekako, itekako potrebno i smatramo da bi trebalo biti socijalno osjetljiviji i ovaj 
iznos podići. Za pomoć i nabavku opreme, za pomoć za nabavu opreme za novorođeno dijete u 2019. 
godini smatramo da bi trebalo izdvajati više nego što se izdvaja do sada kao jednu od demografskih 
mjera za prvorođeno, drugorođeno i trećerođeno dijete. Klub vijećnika Hrvatske demokratske 
zajednice neće podržati, neće podržati.“ 

f) predškolski odgoj i obrazovanje 

IVAN ADŽIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Znači radi se o Izmjenama 
i dopunama predškolskog odgoja i obrazovanja. Tu je došlo do minimalnih razlika, znači radi se o 
aktivnostima redovne djelatnosti Dječjeg vrtića od 7.200.000,00 kuna, aktivnosti pred škola je 
227.000,00 kuna i sufinanciranje Programa za djecu s poteškoćama u razvoju od 12.600,00 kuna. 
Okvirno to je oko 7.450.000,00 kuna i kao takvo Klub SDP-a i Hrvatskih laburista će prihvatiti.“ 

TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Klub Hrvatske demokratske 
zajednice neće podržati ove Izmjene i dopune. Ovdje ne vidimo da ste predvidjeli sredstva za 
usklađivanje osnovica plaća tih djelatnika tamo u onom iznosu tri posto, tako da mi ovo nećemo 
prihvatiti.“ 

g) promicanje kulture 

JELENA KOVRE u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Što se tiče točke o 
promicanju kulture, Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista proučio je Prijedlog uz pomoć naših 
uvijek dostupnih pročelnica, saznali smo točno o čemu se radi i kako ja ne bih sada ulazila nadugačko 
i naširoko nečemu što nije moja struka, ja bih samo rekla da ćemo mi ovo podržati i zamolila 
eventualno ako je potrebno, nekoga da malo pojasni.“ 

 LJILJANA PTAČNIK u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Kluba Hrvatske demokratske 
zajednice neće podržati Izmjene i dopune Programa promicanja kulture grada Nove Gradiške, ne 
kulture radi, dapače, pozdravljamo povećanje iznosa za redovnu aktivnost Pučkog otvorenog učilišta 
Matija Antun Relković, ali ne i smanjenje od 23.000,00 kuna za redovnu djelatnost Gradske knjižnice 
i smanjenje od 34.431,00 kunu za redovnu djelatnost Gradskog muzeja za 2019.godinu.“ 
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h) organiziranje i provođenje zaštite i spašavanja 

ZORAN GAZIBARIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Iz ovog Izvješća 
možemo vidjeti da iznos namijenjen za realizaciju ovog Programa iznosi 2.290.480,00 kuna i Klub 
vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista podržati će ove Izmjene i dopune.“ 

 ŽELJKO BEŠLIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Ovako, mi ćemo podržati ovo Izvješće, 
odnosno Prijedlog promjena. U međuvremenu sam dobio informacije da nam je zapovjednik Javne 
vatrogasne postrojbe dao ostavku, odnosno čovjek je promijenio radno mjesto i otišao za Novsku. I 
zanima me ovo povećanje od 99.000,00 kuna, pošto imamo koliko znam jedanaest profesionalnih 
vatrogasaca, da li je to povećanje za novo zapošljavanje, odnosno zapošljavanje čovjeka koji je po 
sistematizaciji predviđen u tom dijelu? Evo, to samo me zanimalo, inače ćemo mi podržati ovu 
promjenu.“  

 i) utrošak sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i naknade za promjenu   
     namjene poljoprivrednog zemljišta 

 ŽELJKO BEŠLIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Što se tiče utroška sredstava od prodaje, 
zakupa i naknade za promjenu namjene poljoprivrednog zemljišta isto tako ćemo to prihvatiti. 
Povećava se za nekakvih 3.300,00 kuna što je preneseno iz 2018. godine i jedno konkretno pitanje 
ako može da mi netko objasni ovih 630.000,00 kuna, ako se ne varam, tako je 629.000,00 kuna, 
630.000,00 kuna, ruralna infrastruktura pa da mi navedete par primjera tih poljskih puteva i gdje se 
ti novci, pošto znamo da su strogo namjenski i gdje se ti novci i utroše?“ 

 VESNA ĐAPIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Pod Prijedlogom I 
Izmjena i dopuna Programa utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i naknade za promjenu 
namjene poljoprivrednog zemljišta za 2019. ja ću samo reći da Klub vijećnika SDP-a i Hrvatskih 
laburista ovaj Prijedlog prihvaća.“ 

 Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je prijedloge 
pod točkom 3. na glasovanje: 

a)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“, 1 „suzdržan“ od 
glasovanja, na temelju članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“, broj 
68/18), članka 33. stavak 13. Zakona o održivom gospodarenju otpadom („Narodne novine“, broj 
94/13 i 73/17), te članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
I IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

gradnje komunalne infrastrukture 
 

KLASA: 363 – 02/18 – 01/14 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-8 
 
b)   Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
I IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

  osnovnoškolskog, srednjoškolskog i visokog obrazovanja 
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KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-15 
 
c) Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“  
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 32. Zakona o turističkim zajednicama i promicanja 
hrvatskog turizma („Narodne novine“, broj 152/08) i članka  34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada 
Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 

 
I IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

poticanja razvoja turizma 
 
KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-16 
 

d)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 32. Zakona o udrugama („Narodne novine“, broj 
74/14) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 
1/18), donijelo je  

 
I IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

razvoja civilnog društva 
KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-17 
 

e)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), sukladno odredbama Zakona o socijalnoj skrbi te Zakona o 
izmjenama i dopunama Zakona o financiranju jedinica lokalne uprave i samouprave, donijelo je 
 

I IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
javnih potreba u području socijalne skrbi 

 
KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-18 
 

f)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez  „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju („Narodne 
novine“, broj 10/97, 107/07 i 94/13) i članka  34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18),  donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
predškolskog odgoja i obrazovanja 

 
 
KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-19 
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g)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 5 „protiv“, bez „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju članka 9a.  Zakona o financiranju javih potreba u kulturi 
(„Narodne novine“, broj 47/90, 27/93 i 38/09) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova 
Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je 

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

promicanja kulture 
KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-20 
 

h)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 15 „za“, nitko „protiv“, bez  „suzdržanih“ 
članova Vijeća od glasovanja, na temelju 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), te sukladno odredbama Zakona o vatrogastvu, Zakona o zaštiti 
i spašavanju i Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o financiranju jedinica lokalne uprave i 
samouprave, donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
organiziranja i provođenja zaštite i 

spašavanja  
KLASA: 023 – 08/18 – 01/31 
URBROJ: 2178/15-01-01-19-21 
 
i)  Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 14 „za“, nitko „protiv“, 1 „suzdržan“ član 
Vijeća od glasovanja, na temelju članka 25. i članka 49. Zakona o poljoprivrednom zemljištu 
(„Narodne novine“, broj 20/18 i 115/18) i članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška 
(„Novogradiški glasnik“, broj 1/18), donijelo je  

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

utroška sredstava ostvarenih od prodaje, zakupa i naknade za promjenu namjene 
poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske 

 
KLASA: 320 – 02/18 – 01/02 
URBROJ: 2178/15-01-19-6 
 
 (Izmjene i dopune programa prilog su ovom zapisniku i čine njegov sastavni dio.) 
  
 
Točka 4. PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PRIHVAĆANJE 
      INDIKATIVNE PONUDE I UGOVORA O OKVIRNOM KREDITU PO  
      TRANSAKCIJSKOM RAČUNU 
 

U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnijela je Ljiljana Ranisavljević, v.d. pročelnica 
Upravnog odjela za financije. 
 

Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
FRANJO KIKIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Naš Klub vijećnika 

podržati će Prijedlog odluke da se da suglasnost Gradonačelniku za odobreni minus od pet milijuna 
kuna i to do 31.12. ove godine. Kao što je pročelnica rekla, radi se o kratkoročnom zaduživanju za 
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koje nije potrebna suglasnost Vlade niti drugih tijela. Po nama to je dobro imati samo treba naglasiti 
da treba savjesno raspolagati s time pogotovo jer se radi o javnom novcu. Nas su uvjerili da će zaista 
tako savjesno raspolaganje s tim odobrenim minusom biti i mi ćemo to podržati. Pazite, neće banka 
ni odobriti minus, to vam je isto kao kod fizičkih osoba, ukoliko komitent nije solventan, oni su 
ocijenili da Grad u ovom momentu je solventan, odobren je, dajemo suglasnost do 31.12. Svake 
sljedeće godine ponovno mora ići na Gradsko vijeće ukoliko hoće taj minus. Mislim da je to dobro 
imati svakome, pa tako i Gradu da ima minus za premošćivanje nekakvog eventualnog jaza, ovisno 
o dinamici punjenja Proračuna. Mi ćemo podržati ovo.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Pa evo, Klub Hrvatske 

demokratske zajednice je razmotrio i evo kroz dostavljene materijale, nas niste uvjerili da je to 
potrebno i mi kako smo i rekli, kroz rebalans Proračuna mislimo da je to nepotrebno i nećemo podržati 
ovo.“ 

 
ŽELJKO BIGOVIĆ: „Ovu zakonsku mogućnost koju daje Zakon o proračunu je koristila i 

bivša SDP-ova vlast, vaš predstavnik SDP-a iz 2013. godine, pa je imao dopušteno prekoračenje od 
osam milijuna kuna u Zagrebačkoj banci. Isto je banka procijenila da je solventno i sve tako dalje, 
kada je zadužio Slavču, zadužio DING onda je i Grad i zatekli smo sedam i pol milijuna minus i zato, 
gospodo iz SDP-a ste podržali i bio je usvojen onaj kredit od jedanaest milijuna kuna jer smo bili da 
nismo za plaće imali, sedam i pol milijuna kuna, četiri milijuna kratkoročnih obveza, 17,3 milijuna 
dugoročnih obveza. Eto, toliko o savjesnom poslovanju i tako dalje, tako da to su razlozi zašto sam 
ja u to vrijeme digao kredit, ne bih ga inače, naravno, digao. To je nešto za što ovo mislim da nije 
potrebno Gradu ako se savjesno i odgovorno funkcionira i upravlja sredstvima Proračuna. Sredstava 
ima dovoljno da bi se pratile sve druge aktivnosti i naravno da se banci, ništa ona ne daje džabe i na 
lijepe oči, plaćaju se određena sredstva. Kada sam već za ovom govornicom, onda nisam imao 
mogućnost, kako Gradonačelnik se čudi, novce od milijun i pol kuna, vrlo jasno je rečeno ne 
financirati uhljebe, Gradska vijećnica i tako dalje, u jednoj minuti se nađu ona sredstva koja su bila 
potreba da socijalnu mjeru, demografsku mjeru i tako dalje, vrlo jednostavno ali naravno vi to ne 
želite i onda je tu gdje jesmo, ne podržavate ovakve kvalitetne stvari. Kolega Babić me za ovom 
govornicom pitao kako on sa tolikim primanjima čak ni stan nema? Vjerojatno, kolega Babić, ste 
nesposobni, morate pitati Gradonačelnika kako on sa upola manje plaćom pa uspio je.“ 

 
LJEPŠA RAKAS-VUJČIĆ: „Predsjednik mog Kluba je rekao da je Klub odlučio da će to 

podržati. Podržati će, je li? Većinu ima. Ja kao predsjednica Gradskog vijeća moram tu Odluku 
potpisati, osobno bih bila protiv toga, ali onda će me se povezati s HDZ-om ili gospodinom 
Bigovićem, tako da neću biti protiv,  biti ću suzdržana. Ja mislim da ovo u ovom trenutku Gradu, 
ovakvo zaduženje nije potrebno, posebice kada se sjetim tog kredita u vrijeme SDP-ove bivše vlasti 
i koji je isto jedan od razloga koji je mene otjerao iz ovog Grada i ove Vijećnice i gospođa pročelnica 
to sve jako dobro zna, ali najbolje šutjeti pa onda budeš pročelnik svakom gradonačelniku. Ali dobro, 
to je moje objašnjenje i ja kao predsjednica Gradskog vijeća ću teško tu Odluku potpisati, iako po 
Zakonu moram, onda nisam ni trebala biti ovdje, a mislim da u ovom trenutku to nije potrebno, a eto 
samo da me se ne poveže s opozicijom, neću biti protivna, nego suzdržana.“ 

 
VINKO GRGIĆ: „Meni je žao, da ljude koji su u Upravi, koji rade čuda, da ih se proziva 

uhljebima i koje kakvim drugim riječima. Jako mi je žao. Ti ljudi su isto radili prije tri, četiri, pet, 
sedam, osam godina, rezultata nije bilo. Od jednom rezultati postoje i sada su oni uhljebi. 

 
ŽELJKO BIGOVIĆ:“ Ne pričam o tim…..“ 
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VINKO GRGIĆ: „S druge strane bojim se da ljudi ne razumiju ovo što je pjesnik htio reći. 
Naime, postoje dva razloga zašto moramo, ne moramo, ne moramo, opet ne moramo, mi ništa ne 
moramo, mislim na kraju krajeva. Jedan je taj što smo ozbiljni partneri, ozbiljni smo partneri svim 
našim, kao investitori, kao inicijatori i kao potpisnici ugovora za ovaj grad, raznoraznih ugovora. 
Problem je u tome što sada ulazimo u jedan veliki investicijski ciklus gdje ćemo morati imati 
osigurana sredstva. Osigurana sredstva za sve ovo što potpišemo. Sada imamo rebalans, sada ćemo 
potpisati ugovore i mi ćemo s time morati realizirati to. Grad, neću reći da nikada stajao nije bolje jer 
ne znam što se događalo prije sedam, osam, deset godina, ali dopuštamo si mogućnost, imate ljude, 
jedan dio ljudi koji imaju, koji nikada nisu ušli u minus, a imaju minus taj dopušteni. Ja vjerujem, 
nadam se da ima ovdje još netko takav, ali nije stvar u tome već…. mi imamo jedan primjer, sad ću 
vam navesti jedan primjer. Riječ je o velikim ugovorima i o velikim vrijednostima. Naime, Vrtić, 
energetska obnova Dječjeg vrtića koja je završila početkom dvanaestog mjeseca, mi smo imali ugovor 
sa izvođačima, mi smo 30 dana nakon što je izvođač donio račun, mi morali smo platiti, morali smo 
platiti ukupan iznos. Mi imamo i ugovor sa fondom koji isto u tih 30 dana mora nama staviti na račun, 
a onda mi njima. Nažalost mi smo taj ugovor, ta sredstva čekali deset dana prije današnjeg dana, oko 
dvadeset trećeg. Mi smo svoj dio platili, a došli smo u situaciju da moramo financirati i njihov dio i 
nije problem taj iznos petsto tisuća kuna, milijun kuna što redovno radimo. Što ako dođe sedam, osam 
ili devet milijuna kuna? Mi nemamo u tom trenutku toliko sredstava da platimo tu situaciju i onda 
koristimo taj, da ne kažem, joker da bi mogli prebroditi u vrlo kratkom vremenu, da pokažemo se kao 
partneri  koji držimo se do stavke, a ne da sutradan mene proglašavaju po medijima da sam 
gradonačelnik koji ne plaća nikakve račune, nikako ne poštuje ugovore, ne poštuje termine. Ovo nama 
nije trebalo od kada sam tu, a vjerujem da nam neće niti trebati. Ja ću potruditi se da ne konzumiramo 
lipe od ovoga, vjerujte mi, lipe, ali ne mogu, ne mogu ne planirati o tome da možemo doći 
potencijalno u tu situaciju za tri, četiri mjeseca kada nam pet ili šest vitalnih projekata dođu na 
naplatu. Jučer sam tražio moju Pročelnicu da mi izvadi podatke o solventnosti, obrazac SOL2 ili Bon2 
kako ga vi svi skupa znate. Kaže prosječno, ukupan priljev u valuti hrvatskih kuna u posljednjih 180 
dana Grad Nova Gradiška je 35.153.633,70 kuna. Znači, u 180 dana prihode smo imali preko 35 
milijuna kuna. Stanje na dan kad smo tražili je, stanje računa na dan je 9.094.834,00 kune. Mi u ovom 
trenutku imamo devet milijuna kuna na računu. Zašto? Ne zato što smo neracionalno, nekvalitetno ili 
ne znam ni ja na koji način vodili ekonomsku politiku, već pripremamo se za određene investicije 
koje će biti u određenom periodu, samo to. Nismo u minusu. Nismo u minusu niti smo ikada bili. 
Prosječno stanje na razini, na godišnjoj razini je osam milijuna kuna, što znači u svakom trenutku 
imamo osam milijuna kuna novaca na računu. To je jako puno. I vjerujem da do ovoga, do realizacije 
ovoga premošćivanja neće doći, dati ću sve da to ne bude, ali ako dođe, znači svaki mjesec dobivamo 
oko sedam, osam milijuna kuna, sada i više, oko deset, odnosno dvanaest, pa ako nam fali koji milijun 
vjerojatno ćemo idući, ne, x dana, to riješiti, ali moramo poštivati ugovore. Mi ne možemo ovo što 
nam je Fond priredio, pa nije tri mjeseca platio, što ste mislili da ga tužimo? Da tužimo Fond što nam 
nije, a imamo još pet projekata u pripremi i dva u početnoj fazi realizacije; Dom kulture i Sloga. Tako 
da, ne morate se bojati, nije, ne ulazimo u minus, financijski smo vrlo stabilni, kvalitetno radimo, ali 
dopuštamo si mogućnost da za nekoliko velikih projekata, a sada su u principu sve veliki projekti, 
imamo rješenje u tom trenutku.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 9 „za“, 5 „protiv“ i 1 „suzdržanim“ od 

glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 14. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je 

 
ODLUKU 
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o davanju suglasnosti Gradonačelniku Grada Nove Gradiške za prihvaćanje Indikativne 
ponude i Ugovora o okvirnom kreditu po transakcijskom računu 
KLASA: 403 – 07/19 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-4 
 

(Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 5.  PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O SUFINANCIRANJU  
      KUPOPRODAJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA U VLASNIŠTVU GRADA   
      NOVE GRADIŠKE MLADOJ OBITELJI RADI IZGRADNJE VLASTITE  
      STAMBENE ZGRADE NA PODRUČJU GRADA NOVE GRADIŠKE 

 
U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Zlatko Zebić, v.d. tajnika Ureda Grada. 
 
Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
 
MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Samo kratko, Klub 

vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista razmotrio je ovaj Prijedlog i kao što je rekao i predlagatelj radi 
se samo o jednoj stavci koja se mijenja. Naravno da ćemo to podržati i glasati ćemo za ovaj Prijedlog 
izmjena.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Evo, već sam naveo kolegu 

Radića na Aktualnom satu. Kada bi po ovim izračunima, on bi dobio puno više od nekih, recimo 
mladih obitelji, premda on uživa u svojoj zasluženoj mirovini. Ja mislim da ovo možda nije ni 
pravedno, niti su nekakvi kriteriji koji bi zapravo za vrijeme trajanja bračne zajednice. Što to znači 
zapravo? Ako je netko iznad 15 godina, znači duže je u braku. Moja mama i gospodin Marijan bi 
dobili najviše tu, mislim šala, ali zapravo kada malo pogledate to je tako. Mi ovu Odluku nećemo 
podržati, opet sam rekao možda nije sada ova Odluka i možda nisam strogo na temi, međutim treba 
možda gledati i sufinanciranje i kupovine nekretnina i privlačenja mladih obitelji kao što to imaju, 
recimo neke općine nama u okruženju, ta one subvencioniraju s fiksnim nekim dijelom, recimo 
dvadeset, trideset, četrdeset, pedeset tisuća kuna. Ako će te obitelji ostati kroz određeni broj godina 
imati prebivalište, odnosno na području našeg grada stanovati. To je to. Klub Hrvatske demokratske 
zajednice neće podržati ovakvu izmjenu Odluke.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Ja bih samo upozorila na ovaj naslov ili podnaslov kupoprodaja 

građevinskog zemljišta u vlasništvu Grada mladoj obitelji radi izgradnje vlastite stambene zgrade. 
Ovako formulirano to je, ispada da je riječ o jednoj konkretnoj obitelji koja će izgraditi jednu 
konkretnu stambenu zgradu, zato ja pretpostavljam da se ovo odnosi, meni nije bilo jasno; na jednu 
mladu ili na mlade obitelji za stambeno zbrinjavanje. Ne piše množina, piše jednina.“ 

 
GORAN TOMLJANOVIĆ, nakon što je pozdravio nazočne: „Evo kratko, ja nemam sav 

materijal pred sobom, mislim po originalnoj Odluci koja je donesena, mislim 2017. i ako se ne varam, 
mislim da je bilo jednoglasno donesena. Naime, ovdje se radi samo o jednoj gotovo omašci koju, koju 
smo napravili u vrijeme predlaganja. Dakle, stajalo je da jedan od kriterija je bio da oba bračna druga, 
mislim da je stajala stipulacija kao bilo koji bračni drug. Kako to ne bi dovodilo u sumnju one koji se 
prijavljuju, sada stoji svaki bračni drug, dakle ostvarivati će se postupak za svakog bračnog druga, a 
mislim da je dobro dometnuti da se radi o osobama koje su do 42 godine starosti. Dakle, iz toga 
razloga mlade obitelji, netko tko je mlađi od 42 godina, mislim da ga ne možemo nazvati starim. Ima 
tu još niz parametara koji su navedeni, mislim da čitate, pretpostavljam da čitate samo Izmjenu i 
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dopunu, međutim čitav tekst je to poprilično detaljno, originalni tekst je to regulirao, tako da evo 
molim da još obratite pozornost na to.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Ali gledajte, Zakon u Republici Hrvatskoj uvažava i izvanbračno 

partnerstvo…….“ 
 
GORAN TOMLJANOVIĆ: „Oprostite, dakle, dakle i to zašto Vas pozivam da pročitate 

originalni tekst koji ste, mislim, suglasno izglasali. Dakle, u njemu stoji da je izjednačena izvanbračna 
i s bračnom. Pazite, ovo je Izmjena i dopuna originalnog teksta, dakle s njom se izmjenjuje originalni 
tekst koji je puno veći i u njemu je predviđena i ta mogućnost, dakle da izvanbračni partneri ostvaruju 
ista prava kao i bračni partneri prema ovoj Odluci što je u ostalome i izjednačeno i sa obvezama iz 
Zakona o nasljeđivanju i Obiteljskog zakona.“ 

 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Prijedlog 

odluke na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 10 „za“, 4 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 

glasovanja, na temelju članka 34. stavak 1. alineja 2. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški 
glasnik“, broj 1/18), donijelo je 

 
O D L U K U 

o izmjeni Odluke o sufinanciranju kupoprodaje građevinskog zemljišta u vlasništvu 
Grada Nove Gradiške mlađoj obitelji radi izgradnje vlastite stambene zgrade na području 
grada Nove Gradiške 

 
KLASA: 402 – 07/17 – 01/08 
URBROJ: 2178/15-01-19-3 
 

(Odluka je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 

Točka 6.  IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PLANA GOSPODARENJA OTPADOM ZA 2018. 
 

U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Stjepan Posavčević, voditelj Pododsjeka za 
gradnju i održavanje komunalnih građevina.  

 
Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 

 
ŽELJKO BEŠLIĆ u ime Kluba vijećnika HDZ-a: „Ja bih pozdravio poštovanog kolegu 

Posavčevića i zahvalio mu na ovako iscrpnom Izvješću gdje nam je puno stvari razjasnio oko toga. 
Znači, rade se ti koraci unapređenja gospodarenja otpadom, to mi vidimo i po ovim zelenim otocima, 
to se sad malo mijenja lijevo, desno, da li će to biti zeleni otoci, da li će to biti kontejneri ili tako dalje 
i smanjili smo tu količinu komunalnog, miješanog komunalnog otpada za deset posto. Cilj je bio pet 
posto, međutim zabrinjava me ova jedna rečenica odnosno dio rečenice koji kaže deset posto i mi 
smo to i ostvarili, međutim ovdje na zadnjoj stranici kaže, zbog odljeva stanovništva i to je vjerojatno 
jedan od čimbenika koji je utjecao na to smanjenje gdje smo mi postigli i onu crtu, odnosno preskočili 
smo letvicu koja nam je postavljena. Mi ćemo podržati ovo Izvješće.“ 

 
MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Dozvolite mi da 

prije nego što počnem s raspravom pozdravim uvaženog gospodina direktora Regionalnog 
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odlagališta, gospodina Josipa Grgića, dobrodošli u našu vijećnicu gospodine Josipe. Kolegice i 
kolege, rekao je ovdje gospodin Posavčević, kasnila je čitava Država pa smo i mi kasnili pa smo 
donijeli tek na 7. sjednici koja je održana 30. siječnja 2018. godine Plan gospodarenja otpadom za 
naš grad. Puno je stvari ovdje ostalo nedorečenih, imati ćemo mi puno problema. Neke stvari smo 
napravili. Ja se slažem, Reciklažno dvorište jedno je od prioriteta, ali da bi nešto reciklirali moramo 
imati nekakvu sortirnicu, kompostanu, sve je u zraku, sve je daleko, predaleko. Svoje obveze smo 
izvršili, ali morati ćemo se potruditi puno, svi na osob iako je, mislim tristo i nešto tisuća kuna 
odvojeno za informiranje, za edukaciju, ona vjerojatno neće biti dovoljna bez onoga što se zove 
samodisciplina u ponašanju. Znamo da su kante nove nabavljene, znamo da ćemo krenuti vrlo brzo i 
s vrećama za razvrstavanje plastike, papira, tekstila, ali znamo isto tako da ovog trenutka od svega 
nabrojanoga, nisam nabrojao još i metal, osim metala koji u vrlo malim količinama, za koji se može 
dobiti nekakva kuna, papir koji u vrlo malim količinama, koji može biti na tržištu i dohodovan, 
plastika, tekstil, pet-ambalaža se plaća odlaganje. To smo do jučer imali priliku da prodamo tekstil 
Regeneraciji Zabok ili negdje slično, danas moramo izdvojiti dodatna sredstva da bi mogli taj upravo 
dio jer i tekstil je postao ovoga trenutka vrlo, vrlo težak otpad. Pojavom second-handova, pojavom 
Roda , kako se sve zovu, ogromne količine, kažu da tisuće i tisuće tona nikakve, nula kvalitete robe 
dolazi u Hrvatsku, ljudi kupuju za pet kuna odjevni predmet, ne sviđa im se, bacaju tamo gdje stignu. 
Imamo veliki problem 32 zelena otoka grada Nove Gradiške su postale 32 nelegalne deponije. Zašto? 
Zato što nemamo ponovno svijesti, bez svijesti ne ide ništa. Mnogi, koji ne žive u ovom gradu, po 
tome se moramo puno pozabaviti, pod okriljem noći dovoze svoj otpad, ostavljaju ga ovdje na kraju 
tih zelenih otoka i onda imamo našu tvrtku Eko-kong koja je zadužena za održavanje, koja svaki dan, 
zapamtite svaki dan, četiri čovjeka, jedno vozilo skupljaju taj komunalni otpad. Ja sam pristalica ili 
da stavimo kamere i da zaposlimo čovjeka koji će raditi, studenta ili ne znam koga, koji će raditi po 
noću, kontrolirati, a kada netko dobije kaznu onda će se vjerojatno svi drugačije ponašati. Ovo će biti 
neizdrživo. Mi, ako uklonimo 32 zelena otoka, oni će uz 12 ili 14, ovog trenutka imamo 14 ilegalnih 
deponija, osim zelenih otoka u ovome gradu, svaki dan ih obilazim pa između ostaloga, gospođo 
Lukačević, dobijem i za to neku kunu u ovome Gradu, tako da i to znate. Mi smo u situaciji, biti ćemo 
u situaciji da više nećemo imati 14 ilegalnih odlagališta divljih, imati ćemo ih vjerojatno od ova 32 
onih 14, imati ćemo 50-tak i više, a to neće biti rješenje ničega. Ono što je za pohvaliti ovoga trenutka 
je napor uz gradsku upravu i našega novoga direktora Odlagališta koji su zajedničkim snagama i s 
upravom Grada napravili privremeno reciklažno dvorište u bivšem Remontu koje je vrlo blizu 
realizacije, trebamo još dobiti samo kontejnere. Pokrili smo zgradu, sve smo uredili pa će građani 
savjesni, moći dovoziti odvojeno skupljeni otpad i tamo ga ostavljati i tamo ga deponirati, odnosno 
tamo ga odlagati u pet tisuća litara spremnike. To je jedna od novina koje će biti vrlo brzo, jer 
rceciklažno dvorište vjerojatno neće zaživjeti, ono dolje na našem Odlagalištu, najmanje godinu i više 
dana, a kompostana i sortirnica malo i dulji vremenski period. Samim tim, vjerujte mi, to je strateški, 
ovoga trenutka, strateški problem svakog grada i moramo biti spremni da svi zajedno bez 
politikantstva, bez osobnih uvreda i svega ostaloga, damo maksimalno sebe, jer mi gradski vijećnici 
upravo biti ćemo najbolji tumači u svojim ne samo ulicama nego na svim javnim prostorima, 
mjestima, da objasnimo ljudima neophodnost reciklaže i neophodnost dosljednoga i poštenoga 
odnosa prema ovome vrlo, vrlo velikom problemu. Naš Klub će ovo Izvješće podržati.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Dvije stvari meni zvone u glavi, osjećam se još dovoljno 

pribranom. Ako sam dobro razumjela iz govora ovoga sada obraćanja u ime Kluba vijećnika SDP-a, 
gospodin Marijan Radić je rekao da se privremeno reciklažno dvorište stavilo u dvorište Remonta, a 
ja ću podsjetiti cijenjene vijećnice i vijećnike da je zgrada Remonta usred grada Nove Gradiške. Da 
ne bi bilo čak i pogreške, ono se nalazi u Frankopanskoj ulici, u onoj istoj ulici u kojoj ne radi pola 
rasvjete i tako dalje, pa sad ne samo da nećemo vidjeti otključavati, nego ćemo imati i u susjedstvu 
reciklažno dvorište. Negdje prije godinu dana, možda malo više, ja sam postavila pitanje je li ovo 
Gradsko vijeće i ova gradska uprava je li spremna u potpunosti ispoštivati, spomenula sam grad 
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Zabok, u potpunosti ispoštivati novu europsku uredbu o zbrinjavanju komunalnog otpada, pa mi je 
bilo rečeno da je u procesu nabave neka vozila koja trebaju zbrinjavati i tako dalje i tako dalje. Što je 
s time? Kažem i ja ovdje i kao građanka i kao vijećnica i u ime stanara Frankopanske ulice, ne samo 
Frankopanske nego i Cvjetne ulice koja graniči sa Frankopanskom, iskazujem krajnji protest zbog 
ovoga zbrinjavanja komunalnog otpada u dvorištu Remonta. Što će se dogoditi iako Vi kažete 
privremenoga, što će se dogoditi za vrijeme ljetnih vrućina na plus 40 stupnjeva usred grada? Molim 
da mi se na ovo odgovori u bilo kojem obliku sada ili na idućoj sjednici, usmeno ili pisanim putem.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Ja znam da uvažena kolegica vijećnica Ptačnik vjerojatno neće biti 

zadovoljna odgovorom s ove razine, ali kao član Nadzornog odbora ovoga trenutka se obraćam da 
Vam kažem određene stvari. Znači, privremeno reciklažno dvorište ne podrazumijeva miješani 
komunalni otpad, ne podrazumijeva bio-razgradivi komunalni otpad. Ono podrazumijeva stiropor, 
staklo, plastiku, tekstil. To su četiri posude u koje će naši građani donositi taj dio otpada i 
svakodnevno će biti odvoženo na smetlište. Tako je zamišljeno. To će trajati otprilike oko godinu 
dana. Pod dva, rekli ste za mobilno vozilo. Mi smo raspisali Natječaj za  iskazan je interes, gdje bi 
zajedno sa našim općinama i Grad Nova Gradiška nabavili takvo vozilo. To je pokretno reciklažno 
takozvano dvorište u kojem bi mi to skupljali. Sljedeće što hoću da kažem, dolazim gospodo iz Prvče. 
Gdje vaš otpad završava? U Prvči. Dolazim gospodo iz Prvče. Gdje vaša kanalizacija i otpadne vode 
završavaju? U Prvči, bez pročišćivača! Na takav način ako budemo razmišljali, ne želim ja u svome 
dvorištu, neka bude u nečem tuđem, napraviti nećemo ni milimetra. Što bi mi Prvčani tek rekli na ono 
što sve mi trpimo i tako dalje. Mislim da ovoga trenutka imate pravo, naravno, iskazati 
nezadovoljstvo, ali ja nisam još vidio da je bilo problema sa papirom i sa tim recikliranim otpadom 
koji mi planiramo gore reciklirati kao pomoćno, komercijalno dvorište.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Gospodine Marijane Radiću, Vi ste rekli smetlište. Doslovno je to 

Vaša riječ, ja pišem, to ste valjda već vidjeli kada netko govori, ja vodim računa da točno reduciram 
kada netko nešto govori. Vi ste točno rekli da ste u dvorište Remonta stavili smetlište. Ja Vama sada 
kažem, ovo se sada više ne prenosi uživo, ali na iduće Gradsko vijeće ja ću sigurno imati potpise svih 
stanovnika i Cvjetne i Frankopanske ulice koji će biti protiv. Ako bude bilo potrebno mi ćemo 
organizirati protest protiv zbrinjavanja i smetlišta usred grada.“ 

 
ZLATKO ZEBIĆ: „Mogu ja odgovoriti. Ja ću prvi potpisati to što ste Vi rekli, eto. Vjerujte 

mi. Ono što se planira nije ni slika toga što Vi sada…… tu peticiju koju ćete Vi napraviti, ja kao 
predsjednik i evo Marijan, će sutra potpisati. Mislim da vodimo raspravu o nečemu što… otišli smo 
od teme..“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Ja se stvarno ispričavam ako sam rekao. Moguće je, čuti ću kad 

budemo snimku puštali, da sam rekao smetlište. Ja samo znam da sam u početku govorio, vjerojatno 
sam možda u zanosu, ja se ispričavam ako je tako, ali ok, priznajem, lapsus. Radi se o privremenom 
reciklažnom dvorištu za, da ponovim; papir, plastika, staklo, stiropor. Ni jedan od ovih elemenata 
recikliranog otpada nema svojstva nikakva, mirisa neugodnih niti bilo čega drugoga. Još samo toliko. 
Ja se još jednom ispričavam ako sam tako rekao, vjerojatno jesam, pa popravljam se, uglavnom može 
se dogoditi svakome. “ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Ja ipak mislim da je kolega Marijan rekao da će biti privremeno 

skupljanje, pa odvoženje na smetlište. Međutim, recite mi a koja je to razlika ako mi prikupimo tekstil 
i stiropor gore, a vi ga odvezete na smetlište. Da li na tome smetlištu se ono miješa sa miješanim 
komunalnim otpadom ili nešto drugo? Jedna druga stvar, kolega Marijan, ja sam isto iz te Prvče i 
dijelim vaše strahove, međutim i sami ste tisuću puta ovdje znali reći kako postoje spalione i 
reciklažna dvorišta u centru Beča, pa da to nije problem. Međutim, imam jednu drugu stvar. Ovo što 
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ste rekli da iz drugih gradova drugi dovoze smeće, možda mi potičemo naše građane da voze u druge 
gradove. Šalim se. Znate nešto, možemo utjecati na svijest, no znate kad ljudi s ovog dijela, ovih 
prostora, da ne kažem Balkana odu u Njemačku, Znate, onda oni preko noći se nauče reciklažu, nauče 
razvrstavati, ne bacati žvakače i tako. Dakle, postoje vjerojatno neke mjere da se ljude u konačnici i 
prisili.“ 

 
MARIJAN FURIĆ, nakon što je pozdravio sve nazočne: „Mislim da možda niste moga 

imenjaka dobro razumjeli. Radi se o tome da na području grada Nove Gradiške ima 33 zelena otoka 
i gosp. Radić je rekao da su to divlja odlagališta. Naš je plan, već danas smo krenuli s tim, uzeli samo 
60000 komada vreća za odvojeno prikupljanje otpada  - papir, plastika, svako domaćinstvo će dobiti 
da bi izbjegli takva reći ćemo odlagališta, odnosno zelene otoke planiramo maknuti, 4 ili 5 
komponenti otpada moći ćete slobodno odvesti na lokaciju Remont. Budući već sada mi na lokaciji 
Remonta imamo kontejner za papir, kada se napuni mi nazovemo Unija papir, dođu, pokupe i odvezu. 
Za tekstil također ima jedna firma koja preuzima tekstil, također ima za stiropor, tako da ja ne vidim 
razlog zašto bi trebalo pisati peticiju, ne vidim razlog zašto vi očekujete da će to biti neugodnog mirisa 
i tako dalje. Privremeno rješenje.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Na koliko dugo?“ 
 
MARIJAN FURIĆ: „Pa dok se ne izgradi reciklažno dvorište.“ 
 
LJILJANA PTAČNIK: „Cca?“ 
 
MARIJAN FURIĆ: „Godinu dana.“  
 
Budući se za raspravu nije više nitko javio, Predsjednica Gradskog vijeća stavila je Izvješće o 

izvršenju na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške glasovanjem 13 „za“, 1 „protiv“, bez „suzdržanih“ od 

glasovanja, na temelju članka 34. Statuta Grada Nova Gradiška („Novogradiški glasnik“, broj 1/18)  
prihvatilo je 

 
I Z V J E Š Ć E 

o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za 2018. 
 

KLASA: 351 – 01/18 – 01/01 
URBROJ: 2178/15-01-19-6 
 

(Izvješće je prilog ovom Zapisniku i čini njegov sastavni dio.) 
 
 
Točka 7.  INFORMACIJA O REALIZACIJI IZGRADNJE REGIONALNOG CENTRA  
      ZA GOSPODARENJE OTPADOM „ŠAGULJE“ 
 

U ime predlagatelja uvodno izlaganje podnio je Josip Grgić, direktor Regionalnog centra za 
gospodarenje otpadom Brodsko-posavske županije. 
 

Nakon uvodnog izlaganja Predsjednica Gradskog vijeća otvorila je raspravu. 
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MARIJAN RADIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-a i Hrvatskih laburista: „Prvo pitanje za 
gospodina Grgića. Gospodine Grgić iz naše Županije, Požeško-slavonske i dijela Sisačko-moslavačke 
treba doći oko 800.000 tona, čitam ono što sam skinuo sa interneta. To mora doći s nekakvim 
kamionima, pa pitam da li planirate to voziti kroz Frankopansku kada budete išli iz Požege ili možda 
kroz Rešetare ili možda kroz Ulicu Alojza Stepinca, možda kroz Preradovićevu, možda kroz Mašić? 
Kroz Prvču svakako planirate. A zašto to kažem? Prva faza obilaznice koje su Hrvatske ceste izgradile 
2013. godine, koja spaja kao spojnu cestu između auto-ceste i našega Industrijskog parka je sagrađena 
prije šest godina. Vi ste, koliko znam, desetak godina već tamo direktor. Deset godina egzistira tvrtka. 
Možemo točan i datum naći, je li tako? Ja ovdje nisam čuo ni jedne riječi kada ćemo napraviti i kakvu 
spojnu cestu do Vašeg, do našeg hajdemo reći, svih nas Regionalnog odlagališta? Kada se bude 
gradilo tu idu teški šleperi, teški kamioni, 300 tona. Oni jedino mogu kroz Prvču doći. Dio Prvče, u 
donjem dijelu, cesta je široka tri i pol metra, uz sam potok, bez staze za pješake, bez nogostupa, bez 
ičega, pa o tome bih ja volio da mi nešto kažete. Kažete neće to imati nekih neugodnih mirisa, ja sam 
igrom slučaja SDP-ovac ali sam išao na Marišinu protiv svog župana Komadine jer je tamo izgrađena 
jedna takva. Ono što sam vidio i još čuo od ljudi, vrlo je zabrinjavajuće. Ja mogu kao čovjek Vama 
vjerovati, Vi imate dobru vjeru i namjeru, netko to mora imati. Da li smatrate da bi trebali možda 
razgovarati s našim Mjesnim odborom, s nama u Prvči? Do sad mi smo slali poruke preko naše 
predsjednice, do danas nitko nam nije ni odgovorio što nije korektno. Mi želimo razgovarati, mi ne 
kažemo ne, želimo biti malo potanje i detaljnije upoznati oko cijelog problema jer problem nije uopće 
mali tako kao što se čini na prvi pogled, ja se slažem da ćemo morati to sve skupa napraviti bilo gdje. 
Da li ste upoznati da je grad Nova Gradiška, eno vam na slajdu, manji od 50 kilometara kvadratnih 
ima. Na tom malom prostoru živi vam nekih 14129, ne znam 14200 ljudi, 2011. popis, sada je nešto 
manje, vjerojatno možda i nešto više, to ne znam. Sada smo gurnuli i Regionalno odlagalište. Biti će 
velikih problema, vjerujte mi, biti će velikih problema. Da li postoji ikakva mogućnost da rasprave 
koja će se voditi sljedeće godine, Vi kažete da će nam trebati tri godine da dođemo do realizacije, pa 
onda još godinu i pol, dvije da se to izgradi, mislim da ćemo morati puno truda uložiti da dokažemo 
ljudima da je tomu tu upravo mjesto, ako već je, vjerujte, ja sam čovjek koji sam radio 40 godina, 
imam nekakvu kućicu, mama i otac su mi ostavili, imam još dvije. To je meni teret, mogu uzeti štrik 
i objesiti se jer moram plaćati duplu komunalnu naknadu, moram plaćati obveze, a to ne vrijedi jedne 
jedinog eura jer neće nitko doći živjeli dolje, kad se to stavi još, to neće vrijediti, to će biti minus 
cijena. Da li ste razmišljali u svojim planovima da date rentu tim ljudima koji tu žive, jer to je sada 
neki novi moment, do sada smo mogli podnijeti ovo, ovo jako teško ćemo podnijeti. Pa ja bih Vas 
molio, malo sam emotivan, da odgovorite da li se planiraju izgradnja putova, kada se planira izgradnja 
putova i da nam date možda samo informaciju da neće krenuti bilo kakva izgradnja dok se pristupni 
putovi i ceste ne naprave i kuda će, da li je planirano da to ide stvarno kroz grad Novu Gradišku pa 
će onda  moja uvažena kolegica vijećnica profesorica Ptačnik, stvarno imati puno razloga za 
zabrinutost kada joj budu išli šleperi od 50 tona nekakvoga pod navodnicima recikliranog otpada.“ 

 
JOSIP GRGIĆ: „Zahvaljujem gospodinu Radiću na ovim upitima. Mislim da su upiti na 

mjestu. Odgovoriti ću jasno i bez imalo ustručavanja. Što se tiče pristupnih putova koristiti će se vaša 
Industrijska zona. Sada je Prostorni plan Županijski u izmjenama, u dogovoru smo i sa 
Gradonačelnikom i Upravnim odjelom koji je za to područje. Mi smo već dva sastanka odradili, znači 
svi šleperi i kamioni neće prolaziti kroz uži dio ni centar grada. znači, koristiti će se Industrijska zona, 
raditi će se nova pristupna cesta zajedno s kružnim tokom i tu kod vas, mislim da vi to zovete crni 
potok ili tako, biti će tu jedan most i od toga će spoj biti, ići direktno prema Šaguljama-Ivik i ustvari 
samom Centru za gospodarenje otpadom Šaguljama. To je usklađeno i dogovoreno za aktivnosti koje 
ćemo provoditi. Sve te aktivnosti će se provoditi zajedno, zajedno u tijeku s projektom i s realizacijom 
projektom i sa dogovoru sa Gradom Novim Gradiškom. Što se tiče mirisa. Centar za gospodarenje 
otpadom u Marišćini, postaviti ću vam kontra pitanje. U Hrvatskoj su izgrađena dva centra – Kaštjun 
u Puli i Marišćina u Rijeci. Ista, identična tehnologija. Gotovo u isto vrijeme pušteni u rad i isti RDF 
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proizvode. U Puli nema problema, u Puli nema bunjenja građana neopravdano, znači postoje problemi 
u Marišćini, postoje problemi u Mariščini, znači problem je samo u upravi koja nije na vrijeme 
reagirala i nije poštivala određene procese tehničke i tehnološke. Znači, u ljudstvu, u ljudskim 
kapacitetima, to je odgovor zato i poduzete su dodatne aktivnosti koje će se dalje iz realizirati i taj će 
se neugodni miris otkloniti. On što Vam mogu reći, Centar za gospodarenje otpadom je najmanje 
štetan u odnosu na Odlagalište koje je sada Šagulje-Ivik tamo. Manje misija onečišćenog zraka ima  
nego sad deponija koja je sad, još je jedan dio sanirana, ali još je u upotrebi. Naravno da ćemo sa 
građanima Prvče i sa samim Gradom Novim Gradiškom surađivati na ovom projektu. To je cilj 
gospodo. To je cilj da ga zajedno izgradimo. To je cilj da zajedno iskoristimo sve te ciljeve koje smo 
i postavili i koje je Republika Hrvatska dobila. Kolega Marijan jako dobro zna koliko smo često na 
liniji telefona i jedan drugog savjetujemo kako, na koji način da uspijemo, da zajedno dođemo do 
cilja. Što se tiče upita Mjesnog odbora, ja na žalost, možda se ispričavam, možda jesam, ali ja trenutno 
nisam na moj telefon, na mail ništa dobio, da sam dobio, vjerujte gospodo, ja bih drage volje došao 
jer ja smatram Novu Gradišku mojim gradom, sastavnim dijelom moje Županije gdje ja živim. 
Otvoren sam za diskusiju, dijalog, obići ćemo gospodo sve centre kroz promidžbu i vidljivost koja je 
predviđena u ovom dijelu, obići ćemo Centar u Ljubljani kao jedan kao ogledni primjera u Europi. 
Ljubljana grad dobila je zero beiz povelju, premda je to utopija, nema, zero beiza, uvijek ima ostatni 
dio otpada koji se može riješiti, gospodo. Imamo Kaštjun, otići ćemo u Kaštjun, obići ćemo 
Marišćinu, ali kažem, ova tehnologija koja je na Marišćini ne mora značiti da će biti tehnologija na 
našem Centru, tu će studija reći, to će stručnjaci reći.“ 

 
MARIJAN RADIĆ: „Ja se ispričavam, vjerojatno već budem pomalo i dosadan, ali to su vrlo 

bitne stvari. Pitanje je bilo jasno još jednom; da li nam možete garantirati, odnosno što planirate prije 
nego što se prva lopata zakopa, da li će na izgradnju Regionalnog odlagališta, da li će pristupne ceste 
biti gotove i da li će se taj materijal s kojim će se graditi ti objekti biti vožen kroz Prvču ili će se 
napraviti sve te ceste kojima će se ti kamioni prometovati da bi izvršili gradnju toga Regionalnog 
odlagališta? To da mi odgovorite!“ 

 
JOSIP GRGIĆ: „Što se tiče pristupnih cesta, mi nekako moramo dovesti te strojeve da se taj 

dio posla odradi. Da li će to biti kroz Prvču, da li će kroz neku drugu opciju rasterećenje ćemo gledati 
ali to kada dođe vrijeme kod projektiranja, kod izrada građevinske dozvole i svega ostalo i da mi 
nećemo uopće gospodo, voditi, voziti otpad kroz grad Novu Gradišku. Nije nam cilj, nama je cilj da 
pojednostavnimo put, nama je cilj da preko onog nadvožnjaka koji je već tu, da pokušamo s 
Hrvatskim autocestama dogovoriti da tu napravimo otvorenu ulaz – izlaz na autoput, tako da 
jednostavno ni ne koristimo vaš izlaz kod Nove Gradiške, tamo kod Rešetara i to je opcija o kojoj 
razmišljamo. Imamo opciju i pruge koju ćemo dovesti na područje Centra i na područje vaše 
Industrijske zone i o tome Gradonačelnik i ja smo razgovarali i idemo ka tome cilju. Sada je Republika 
Hrvatska mislim, dodijelila i zemljište za dio u Industrijskoj zoni, tu se radi, radi se zajedno s 
Ministarstvom, s Državom, sa Županijom i s Gradom Novom Gradiškom. Vidite da imamo suradnju, 
vidite da radimo, znači dijalog mora postojati, telefoni moraju raditi, sastanci se moraju održavati, 
bez toga nećemo moći napraviti neku dobru stvar u koju trebamo ići.“ 

 
LJILJANA PTAČNIK: „Gospodine Radić, Vi ste rekli da ste igrom slučaja SDP-ovac. Ja 

nisam igrom slučaja HDZ-ovka ali isto razmišljam kao i Vi i mislim da smo mi Novogradiščani 
poprilično miroljubivi i trpljivi ljudi. Ja imam ista pitanja, kao i Vi, ovdje zapisana, neugodni mirisi, 
utjecaj na okoliš. Vi ste gospodine rekli da nove tehnologije prema mogućnostima, dakle, ja mislim 
da je jedan od dobrih putova to da Vi sazovete mjesni odbor i da sa njima napravite sastanak, a ono 
što mene isto tako, dakle, smeće iz triju županije završavati će u Prvči, dakle to mene kao 
Novogradiščanku itekako isto tako zabrinjava, zagađenje i sve skupa, ali želim znati u tom nekom 
budućem objektu; koliko će biti zaposleno Novogradiščana i Novogradiščanki, a ne da mora biti 
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recipročno iz ostalih dviju županija i to me zanima. Broj zaposlenih i koliko će biti naših ljudi u tome 
zaposlenih, naravno uz pristupne ceste i nove tehnologije.“ 

 
JOSIP GRGIĆ: „Pozdravljam uvaženu Vijećnicu i zahvaljujem na ovom pitanju i na svakom 

pitanju koje će te postaviti. Da, što se tiče znači zapošljavanja, znači sama tehnologija i studija 
definirati će koja tehnologija i koje postrojenje je tu i onda će na osnovu toga postrojenja, mi ćemo 
taj dio odraditi. Što se tiče sastanka Mjesnog odbora Prvča, uvijek ćemo se odazvati, ali sačekajte dok 
napravimo studiju, dok budemo imali određene dokumente na osnovu kojih. Ja ne mogu reći da je 
sada trenutno nepotrebna rasprava jer dijalog je potreban, ali kada budemo imali jedan dokument koji 
mi možemo javno a predstaviti i vidjeti kako će to u konačnici kroz idejno rješenje funkcionirati, 
onda ćemo raspraviti o svim potrebnim trenucima. Što se tiče otpada, otpad gospodo, opet ponavljam, 
to je ostatni dio otpada. To nije sto posto otpad. Kad komunalac odvoji papir, plastiku, staklo, metale, 
bio-razgradivi dio ostati će ne tolika količina otpada, znači mogu samo reći da će predviđeno 
maksimalno projektiranje postrojenja, maksimalno na 80.000 tona, a ne na 800.000 tona. 80.000 tona 
godišnje. Znači, imamo opciju transporta otpada danas – sutra otvorenu i kroz željeznicu, imamo 
opciju transporta otpada i kroz, znači autoput i županijske ceste ili državne ceste koje su u području. 
To su stvari da rasteretimo, to su stvari da smanjimo troškove i operativne troškove u firmi i da 
možemo danas – sutra eventualno konkurirati sa nižom cijenom da bi olakšali i našim komunalcima 
i građanima u konačnici na cijeni. Znači, vodi se o svemu, svaki detalj u ovom projektu je bitan. 
Toliko još, ako imate još kakvih pitanja, stojim na raspolaganju.“ 

 
ŽELJKO BEŠLIĆ: „Recite mi ovako, ako sam Vas dobro razumio, rekli ste s obzirom na 

BDP županija. Ove tri županije baš i nisu sa BDP-om koji je na razini Republike Hrvatske, dakle 
ispod će biti formirana nekakva tehnologija. Da li to znači pošto su Požeško-slavonska, Brodsko-
posavska i Sisačko-moslavačka, vjerojatno, da li će to značiti da će se ići nekakvim nižim kriterijem 
i u odabiru obrade otpada. Je li me razumijete?“ 

 
JOSIP GRGIĆ: „Što se tiče tehnologije gospodo, u Republici Hrvatskoj je zakonima 

definirana minimalne uvjete koje postrojenje mora zadovoljavati, a ti minimalni uvjeti, vjerujte mi, u 
našem zakonodavstvu su u nekim dijelovima čak rigorozniji prema europskim standardima. Znači, 
ne morate se bojati da ćemo mi dovesti nešto što nije primjenjivo i ono što neće biti primjenjivo u 
periodu do 30 godina. To postrojenje se projektira na razdoblje od 30 godina. Znači, nama Europa 
neće dopustiti da mi povučemo sredstva iz Europe, da bi mi uzeli njihov novac i da bi se igrali s tim 
novcem i da bi dobili određene aktivnosti jer mi sa tim postrojenjem moramo još 50 posto otpada 
obraditi. Mi imamo, što se tiče monitoringa kada se postrojenje izgradi, još pet godina nadzor Europe 
i Europske agencije, tako da i kroz izgradnju i kroz dokumentaciju mi ćemo biti nadzirani od strane 
Jaspersa i revizorskih agencija koje je postavio Bruxelles. Znači, sada ću Vam opisati, da bi mi 
raspisali dokumentaciju o nabavi mi smo morali proći dva kriterija, provesti pregled javne nabave i 
dokumentacije u tijelu druge razine u Fondu zaštite okoliša i energetske učinkovitosti. Nakon toga 
kontrola dokumentacije je išla u SAFU, Agenciju za provedbu i oni su dali svoje mišljenje, mi smo 
korigirali i morali ići dva puta na E-savjetovanje da javnost bude upoznata , prošli taj postupak, dobili 
upite, izmijenili, odgovorili, ako su upiti bili dobri mi smo ih prihvatili, ono što nije bilo dobro mi 
nismo prihvatili. Znači sve je transparentno, sve je javno i sve je vidljivo. Mi se ne smijemo igrati 
inače ćemo dobiti i financijske korekcije i morati ćemo vratiti ta uložena sredstva koja je Europa dala, 
uz da ne spominjem revizije Republike Hrvatske.“ 

 
TOMISLAV BEĆIREVIĆ: „Pozdrav gospodinu Grgiću, ja možda bih nešto spomenuo prije, 

ja sam također, to vjerojatno već znate iz tog Temeljnog ogranka. Prije godinu i pol dok kolega 
Marijan nije pobijedio, bio sam predsjednik Mjesnog odbora, ako se sjećate, mislim da imam kod 
kuće tu mail-komunikaciju da smo već jednom kontaktirali i isto sam bio malo zabrinut jer na jednoj 
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sjednici našeg Mjesnog odbora gdje ste Vi ponudili da ćete doći, da ćete objasniti, međutim nikako 
nismo, došli su ti nekako izbori i Aleksandra je pobijedila i nismo, ja Vam se zahvaljujem na tome i 
onda vjerojatno je možda je negdje bio šum u komunikaciji jer evo, meni ste obećali da će te doći. Ja 
sam se malo priredio. Našao sam tu nekakve materijale, pa kolega Marijan govori emotivno, zaista 
mi koji dolje živimo imamo ta neka pitanja, recimo kamioni ne nose 300 tona, maksimalno prikolica 
od 50 tona, međutim trebamo mi doista voditi računa i napomenuti je i kada se to bude gradilo da ti 
kamioni doista ne prođu kroz tu našu Prvču, da se uništi ona ulica, kao što i smatram da je bitno da 
se pristupne ceste naprave i ta željeznica i sve to. Također, 800.000 tona, ja sam u materijalima našao, 
ovako piše; implementacija Plana gospodarenja otpadom Republike Hrvatske za razdoblje 2017., 
2020. godine upisuje pripremu projekta i izgradnju CGO Šagulje za obradu ne više od 45.000 tona 
miješanog komunalnog otpada. Dakle, nije riječ o nekih 800.000 tona, međutim jedno čisto ovako 
pitanje Vi vjerojatno, ja se baš ne razumijem u komunalnu infrastrukturu i u tu problematiku pa me 
evo zanima; znači Vi će te prerađivati miješani komunalni otpad. Što je s onim što, recimo, ostane? 
To će biti naravno, to će biti odlagano tamo na plohe, te to me zanima i neka usporedba, već ste 
dijelom i odgovorili na to pitanje, ovoga sada što imamo dolje i tog novoga.“ 

 
JOSIP GRGIĆ: „Ukratko, Centar za gospodarenje otpadom je sklop građevina međusobno 

povezanih, međusobno funkcionalnih. Izgradnjom Centra će biti zatvorene, sanirane sve deponije na 
području obuhvata Centra. Znači, Šagulje-Ivik će biti sanirane, zatvorene, neće više biti odlaganja. 
Prema direktivi Europske unije do trideset pete  godine maksimalno se smije deponirati deset posto. 
Uvijek će te imati 10 posto inertnog, obrađenog otpada. Znači, u tom otpadu neće, ne smije biti ni 
bio-razgradivog dijela da se ne bi došlo do raspadne razgradnje, neugodnih mirisa i svega ostaloga, 
ne daj Bože i požara kako se zna dešavati i na deponijima, razumijete me? Znači, samo onaj inertni 
dio otpada koji je, znači praktični nema ni mirisa, boje ima i svega ostaloga što se tiče toga dijela, a 
ovaj drugi dio pitanja podsjetite me vezano za prijevoz. Evo, ponavljam ponovno, cilj i radimo na 
tome da bar pokušamo paralelno gurati zajedno te dvije investicije. Stvar je u tome što mi imamo 
problema i s vremenom kojeg smo izgubili, pričao sam vam prije zbog čega, ne samo mi nego cijela 
je Država u tome i moramo raditi izuzetno ubrzano, a imamo jako puno stvari koje će nam smetati, 
od javne nabave i mogu vam reći danas i nedostatka određenih kadrova za izvođenje i radova i svega 
ostaloga. Znači, što se tiče Mjesnog odbora Prvče rekao sam, stojim na raspolaganju i napraviti ćemo 
i moramo to raditi ne samo s Prvčom i s građanima Nove Gradiške. Vi ste tu ključni, ključan je 
komunalac, zajednička suradnja, opet gospodinu Marijanu zahvaljujem na suradnji, Gradonačelniku, 
zamjenicima, evo sada mi je čast da sam i upoznao, gospodina sam znao otprije, ali evo i zamjenicu 
i vas vijećnike. Zato na početku moga izlaganja, ponovno spominjem, otpad nema ni pripadnost 
ničemu, otpad je naš zajednički, mi smo ga proizveli i mi moramo ga prema europskim standardima, 
sukladno europskim direktivama i da našoj djeci ostavimo jedan uređen sustav, da više ne deponiramo 
i zatrpavamo u rupe, da nemamo opet divlja odlagališta maltene svaki zeleni otok i da ovaj sustav, ne 
samo kod nas nego u cijeloj Državi, da profunkcionira. Proces će biti dugotrajan, iscrpljujući, to 
sigurno neće se moći za godinu, dvije napraviti, to vam je jedno sasvim novo postrojenje, postrojenje 
koje će biti usklađeno zajedno i s komunalcima i s građanima i sa svime. Znači, postoje još druge 
aktivnosti koje mi moramo u sustavu izgraditi od termičke obrade, da li će, recimo ići četiri energane 
na području Republike Hrvatske, koje tehnologije ćemo mi koristiti, da li ćemo raditi dvije frakcije, 
suhu, mokru frakciju, ali to vam je sve preuranjeno da ja vama gospodo još sad pričam. Dopustite da 
ta dokumentacija ugleda svijetlo dana, dopustite da ta Studija izvedivosti i Studija utjecaja na okoliš, 
biti će javni uvidi i svi će biti pozvani i morati ćemo se svi odazvati i ovim putem kada dođe vrijeme 
od strane Centra biti će informirano, od strane i Ministarstva, Županije, Grada će biti, mi smo dužni 
po zakonu informirati građane i sve druge subjekte koji su voljni sudjelovati na javnoj tribini koja će 
biti otvorena.“ 
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Budući pitanja više nije bilo, Predsjednica Gradskog vijeća zahvalila je direktoru Josipu 
Grgiću na sudjelovanju na ovoj sjednici Gradskog vijeća, nada da će se i ubuduće odazvati na iste 
sjednice, kao i na sastanke Mjesnog odbora Prvča jer je to vruća i značajna tema.  

 
 Gradsko vijeće Grada Nove Gradiške primilo je na znanje Informaciju o realizaciji izgradnje 
Regionalnog centra za gospodarenje otpadom „Šagulje“. 
 
 Po završetku zadnje točke Dnevnog reda, Predsjednica Gradskog vijeća zaključila je rad 15. 
sjednice Gradskog vijeća Grada Nove Gradiške u  14,40 sati. 
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